
cena 110 dinarjev 
številka 45 (849) glasilo socialistične zveze delovnega ljudstva velenje titovo velenje, 13. novembra 1986 

Sob Velenje — Zbor združenega dela 

Osnutki resolucije 
V četrtek, 20. novembra, ob 10. uri, se bodo v sejni dvorani ob-

činske skupščine sestali delegati zbora združenega dela. Na dnevnem 
redu je obravnava osnutka resolucije o politiki uresničevanja družbe-
nega plana SR Slovenije za obdobje 1986—1990 v letu 1987 skupaj z 
oceno uresničevanja v letošnjem letu ter oceno možnosti razvoja v 
prihodnjem letu ; obravnava osnutka resolucije o politiki uresničeva-
nja družbenega plana Jugoslavije v letu 1987 ter poročilo o izvajanju 
odloka o proračunu občine Velenje v prvih devetih mesecih letos. 

Spremembe odloka o 
davkih občanov 

Člani izvršnega sveta skupščine občine Velenje so na zadnji seji 
potrdili nekatere spremembe in dopolnitve odloka o davkih občanov. 
Te dopolnitve bodo seveda obravnavali in potrjevali delegati občin-
ske skupščine in sicer še v letošnjem letu. 

Med drugim je predlagano, da bi bila v odloku opredeljena naj-
nižja višina davka od obrtnih dejavnosti in sicer bi ta znašala 5 odsto-
tkov od poprečnega letnega dohodka v gospodarstvu. Obrtniki, ki 
opravljajo dejavnosti, katere želimo v občini hitreje razvijati (te opre-
deljuje komite za planiranje, gospodarstvo in varstvo okolja) in bodo 
v razširjeno reprodukcijo vložili več kot 60 odstotkov poprečnega 
osebnega dohodka v gospodarstvu, naj bi imeli priznanih odslej 50 
odstotkov olajšav (doslej 45 odstotkov). Predlagano pa je še, da bi se 
davek iz avtorskih pravic znižal od 20 na 10 odstotkov, davek od dela 
kinooperaterjev pa od 40 na 10 odstotkov, (mz) 

Kdor v tem času hodi po tej krajevni skupno-
sti se lahko o tem sam prepriča, saj so krajani že 
skopali jarke za položitev kablov. 

V krajevni skupnosti Šmartno v Titovem Ve-
lenju so začeli uresničevati velik projekt iz refe-
rendumskega programa — kabelsko televizijo. 

Sodelovanje Velenje- Bihač 

Predlogi za tesnejše 
sodelovanje 

Poročali smo že, da so se pred 
dnevi imudili v Titovem Velenju 
predstavniki občine Bihač in 
tamkajjšnjega združenega dela. 
Gostje iz Bihača so se med biva-
njem w središču Šaleške doline 
sešli tuidi s predstavniki Savinj-
skošaleeške medobčinske zborni-
ce, ob«čine Velenje in Gorenja. 
Obiskali pa so Gorenje, kjer so 
se sezmanili s položajem in raz-
vojnirmi načrti tega poslovnega 
sistemsa in si ogledali razstavo 
»Pogle:d v prihodnost«. 

Gospodarstveniki Bihača in 
Velenj.a so rtied pogovori pregle-
dali rmožnosti, da bi sodelovanje 
med okbema občinama, začeto z 
gradnj(jo nove Gorenjeve tovarne 
hladilnnozamrzovalnih aparatov v 
Bihačuu, v prihodnje samo še po-
globili.!. Možnosti za to je več, pri 
čemer <, so omenjali posebej še so-
delovasnje s Krajina-metalom, 
Kombiiiteksom in nekaterimi dru-
gimi ddelovnimi organizacijami. 

Po ppogovorih so izjavili: 
Omaar Dug, predsednik Skup-

ščine oobčine Bihač: »Navdušen 
sem naad velikim napredkom, ki 
ga je ddoseglo Gorenje. Vse nas v 
Bihačuu pa veselijo tudi rezultati, 
ki j ih dosega v zadnjem času 
najmla.ajša članica tega poslovne-
ga sistetema — Gorenje Bira. Brez 
velikih h naporov Gorenja tega se-
veda nne bi bilo. Želim, da se so-
delovaanje samo še okrepi, in so-
delovaianje razširi tudi na mesti in 
občini i Bihač in Velenje. V Biha-
ču si boomo prizadevali, da posta-
ne Gonrenje Bira zgledna delovna 
organizizacija. Sicer je Gorenje Bi-
ra v Bdosni in Hercegovini resni-
čno pririmer uspešnosti združeva-
nja delela in sredstev dveh repu-
blik in n velike pomoči sozda Go-

renje. Tovarna Gorenje Bira je 
primer uveljavljanja Avnojev-
skih sporočil; z izgradnjo tovar-
ne je dan pomemben prispevek v 
skupna prizadevanja za razvija-
nje bratstva in enotnosti ter so-
delovanja med dvema mestoma, 
Avnojevskega Bihača in Titove-
ga Velenja, ter med dvema repu-
blikama, Slovenijo ter Bosno in 
Hercegovino. Te vrednote mora-
mo samo še bolj uveljaviti in raz-
vijati, saj omogočajo nadaljnji 
razmah gospodarstva in skupne-
ga sodelovanja. 

Ibrahim Sarajlija, predsednik 
poslovnega odbora Kombiteksa: 
Gorenje je jugoslovanski gigant 
za visoko organizirano proizvod-
njo, visoko kvaliteto in širokim 
asortimanom izdelkov. To so os-
novne značilnosti, ki postavljajo 
Gorenje ob bok največjim tovrst-
nim proizvajalcem v Evropi. Go-
renjeva razstava dosežkov in raz-
vojnih hotenj pa je primer, kako 
je mogoče enkrat letno sklepati 
pogodbe z dobavitelji in kupci, 
kar je prav gotovo pomembno za 
načrtovanje proizvodnje. 

Kasim Čurtovič, predsednik po-
slovodnega odbora Krajinameta-
la: RMK Zenica: Obisk pred-
stavnikov družbenopolitičnih or-
ganizacij in gospodarstvenikov 
Bihača je nadvse pomembna za 
krepitev poslovnih odnosov z ob-
čino Velenje. Obisk Gorenjevih 
tovarn in razstave pa je pokazal, 
kakšno prihodnost si začrtuje 
poslovni sistem Gorenje. 

Joso Živkovič, predsednik ob-
činskega komiteja ZK: Obisk 
Gorenju in Titovemu Velenju, 
ogled Gorenjevih tovarn in raz-
stave, so utrdili osebno prepriča-
nje, da je ta poslovni sistem na 

najboljši način dokazal sposob-
nost za nastop na svetovnih trži-
ščih. Sedaj tudi veliko bolj razu-
mem veliko zaupanje delovnih 
ljudi Bihača in naše najmlajše 
gospodarske delovne organizaci-
je Gorenje Bira v poslovni sistem 
Gorenje. 

Koordinacijski odbor sindikata Gorenja sozd 

Nove oblike dela 
V zadnjem času je pripravil 

koordinacijski odbor sindikata 
sestavljene organizacije združe-
nega dela Gorenje več sestankov 
in posvetovanj. 

Na skupni seji delegatov koor-
dinacijskega odbora sindikata 
Gorenja SOZD in predsednikov 
občinskih svetov ZSS, kjer so 
Gorenjeve delovne organizacije, 
so se seznanili z rezultati gospo-
darjenja tega poslovnega sistema 
in ocenili dosedanje sodelovanje 
med KOS Gorenje SOZD in ob-
činskimi sveti ZSS. Pri tem so še 

Djakovica 

Občinski praznik 
42-letnico osvoboditve 

Djakovice v SAP Kosovo so 
obeležili zadnjo nedeljo s 
svečano razširjeno sejo Skup-
ščine občine Djakovica. Na 
seji so bili tudi predstavniki 
občine Velenje in Gorenja, in 
sicer Drago Šulek, predsed-
nik skupščine Velenje, Bog-
dan Gregorin, predsednik 
občinske konference ZSMS 
in Janez Miklavčič,pomočnik 
PO Gorenje SOZD za poslo-
vno koordinacijo. 

Predsednik Skupščine ob-
čine Djakovica Selami Kus-
hari je v slavnostnem govoru 
opozoril na pomemben delež 
Gorenjeve tovarne elektro-
motorjev Djakovica na tam-
kajšnje gospodarstvo. Ob do-
graditvi tovarne za proizvod-
njo elektromotorjev za kom-
presorje je omenil še širjenje 
zmogljivosti za proizvodnjo 
novih vrst elektromotorjev za 
pralne stroje in industrijo ter 

Pogovotvori predstavnikov Bihača s predstavniki Savinjskošaleške gospodarske zbornice, občine Ve-
lenje in in Gorenja 

urejanje objekta za servisira-

nje elektromotorjev v vasi 

Ponoševac, kjer bo našlo za-

poslitev okrog 140 delavcev. 

K o je govoril o uspešnosti 

združevanja dela in sredstev 

združenega dela občine Djako-

vica z delovnimi organizacijami 

širom po Jugoslaviji, pa je pose-

bej poudaril združevanje dela in 

sredstev tamkajšnje delovne or-

ganizacije Elektromotori z Gore-

njem in mariborsko Elektrokovi-

no. 

Na svečani seji so eno od le-

tošnjih priznanj Skupščine obči-

ne Djakovica dodelili tudi tozdu 

za proizvodnjo elektromotorjev 

za kompresorje delovne organi-

zacije Gorenje Elektromotori 

Djakovica. (an) 

posebej obravnavali razreševanje 
vprašanj, za katere so sicer osno-
vne organizacije ZSS odgovorne 
občinskim svetom ZSS, zadevajo 
pa poslovni sistem Gorenje. 

S predstavniki KOS Gorenje 
SOZD so se sešli predsedniki 
konferenc osnovnih organizacij 
sindikata iz Šaleške doline. Med, 
drugimi so govorili tudi o nujno-
sti tesnejšega sodelovanja delov-
nih organizacij in osnovih orga-
nizacij ZSS iz občine Velenje. 
Občinskemu svetu ZSS Velenje 
so predlagali, da naj bi kot novo 
metodo dela za obravnavo vpra-
šanj, ki zadevajo več konferenc 
OO ZSS, uveljavil posvetovanje 
predsednikov konferenc OO 
ZSS. 

V Titovem Velenju so bili 
predstavniki koordinacijskih od-
borov, vključenih v republiški 
odbor sindikata delavcev kovin-
sko predelovalne industrije. 
Predstavniki Gorenja so jih se-
znanili z rezultati dosedanje pre-
obrazbe Gorenja ter s poslovno 
filozofijo in razvojno vizijo tega 
poslovnega sistema. Pri tem so še 
posebej opozorili na odprtost 
Gorenja združenemu delu in v 
svet. Nova razmišljanja, prisotna 
v Gorenju, pa bi morali po mne-
nju udeležencev razgovora bolj 
uveljaviti v našem združenem de-
lu. 

Med pogovorom s člani pred-
sedstva Republiškega sveta ZSS, 
v Titovem Velenju sta bila tudi 
Miha Ravnik in Franc Hribar, 
predsednik in sekretar RS ZSS, 
pa so predstavniki koordinacij-
skega odbora sindikata Gorenja 

predlagali, da naj bi RS ZSS uve-
ljavili novo metodo dela, to je se-
stanke predsednikov koordina-
cijskih odborov sindikata soz-
dov, na katerih bi izmenjali iz-
kušnje pri razreševanju posamez-
nih vprašanj oziroma izkušenj iz 
dela koordinacijskih odborov 
sindikata. Na ta način bi zagoto-
vili bolj usklajeno delovanje ko-
ordinacijskih odborov sindikata 
in razreševanje posameznih 
vprašanj, ki zadevajo koordina-
cijske odbore sindikata. Govorili 
pa so še o mestu in vlogi sindi-
kalne skupine, kakršno ga, na 
primer, ima v Gorenju, bi kazalo 
podrobneje preučiti in tovrstne 
izkušnje uveljaviti tudi drugod. 

(an) 

ŠE NAPREJ PO 0,9 ZA INTER-
VENCIJE V KMETIJSTVO 

Sklad za intervencije v kmetij-
stvo v katerega zbiramo delovni 
ljudje občine Velenje po 0,9 od-
stotka iz bruto osebnih dohod-
kov, je svojo vlogo upravičil, saj 
smo dosegli na področju pridela-
ve hrane pomembne uspehe. Na-
daljnjega uspešnega razvoja na 
področju kmetijstva si brez tega 
denarja ne moremo predstavljati. 
Predvideno je, da bi se sredstVA 
v ta namen zbirala v okviru sa-
moupravne interesne skupnosti, 
vendar pa ta še, kot vse kaže, ne 
bo kmalu ustanovljena. Prav za-
to predlagajo člani izvršnega sve-
ta skupščine občine Velenje, de-
legatom občinske skupščine, da 
podaljšajo odlok o zbiranju sred-
stev za intervencije v kmetijstvo. 
Tako naj bi zbirali sredstva do 
nove samoupravne organizirano-
sti, za to področje, vendar naj-
kasneje do konca prihodnjega le-
ta. 

Bilance, bilance. 
Ena in ena je dve. Najpre-

prostejši račun, ki ga prav 

gotovo zna izračunati že 

vsak mali šolar. Pa vendar 

ta trditev ni absolutna in to 

bi prav gotovo pritrdil marsi-

kateri računovodja. Številni 

zakoni namreč omogočajo 

spretnim računovodskim de-

lavcem, da to izračunajo pra-

vilno, pa vendar povsem dru-

gače. To še posebej, kadar 

pripravljajo bilance poslovne 

uspešnosti, v katerih je treba 

prikazati to in ono usklaje-

nost (trenutno je prav gotovo 

najbolj aktualna usklajenost 

na področju razporejanja 

sredstev za osebne dohodke), 

ko je treba prikazati večji ali 

manjši dohodek . .. 

V takšno prikazovanje po-

datkov so računovodski de-

lavci najpogosteje prisiljeni 

zaradi kasnejših statističnih 

naša tema 

primerjav, kjer so pomembne 

le izkazane številne, ne pa 

tudi vsebine. 

Kakorkoli že, ob dobrih 

rezultatih se potem veselimo. 

Veseli smo uspehov (pa če-

prav navideznih), ki smo jih 

dosegli, veseli smo večjih 

plač, kijih bomo lahko delili 

in seveda upamo, da bo naš 

spretni računovodja spet ure-

dil tako, da bo lepo in prav, 

da bomo zadostili različnim 

dogovorom in družbenim 

usmeritvam, da bo vse v 

skladu z zakonom. 

Ob tem pa se ne vpraša-

mo, kam to vodi? 

Ker, kakorkoli že obrača-

mo, ena in ena je vendarle 

dve in to bomo slej ko prej 

morali priznati. Ustavilo se 

bo prav gotovo takrat, ko ne 

bomo imeli več česa deliti, ko 

ne bo sredstev za posodablja-

nje proizvodnje skratka, ko 

ne bomo imeli denarja, pa 

čeprav ta v naših bilancah še 

tako mogočno stoji. 

Mira Zakošek 
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Svet za preventivo in vzgojo 

Iskanje najustreznejših 
rešitev v prometu 

Proučevanje prometne proble-
matike in iskanje najustreznejših 
rešitev za kar najvarnejši promet 
v Titovem Velenju so vprašanja, 
ki jih je svet za preventivo in var-
nost v cestnem prometu občine 
Velenje, tudi preko Našega časa, 
posredoval vsem občanom, de-
lovnim organizacijam, krajevnim 
skupnostim in vsem dejavnikom, 
ki skrbijo za varnost prometa v 
občini z namenom, da s svojimi 
predlogi in mnenji sodelujejo v 
tej široko zastavljeni akciji pri re-
ševanju tega perečega problema. 

Odziv občanov je bil zadovo-
ljiv, oglasili so se tudi nekateri 
predstavniki delovnih organiza-
cij in krajevnih skupnosti. Sicer 
pa so najbolj pereča vprašanja, 
na katera so opozorili občani in 
drugi, še vedno nerešena. Prema-
lo je sodelovanja in povezanosti 
med vsemi dejavniki, ki so odgo-
vorni za promet; veliko je prime-

rov nespoštovanja komunalnega 
reda (parkiranje, vožnja po ne-
dovoljenih površinah in podob-
no, zapletene nesmiselne so šte-
vilne rešitve (prometne označbe), 
udeleženci v prometu so pogosto 
objestni (vozniki motornih koles 
in koles z motorjem), tu so še čr-
ne točke, ki jih kaže v središču 
mesta čimprej odpraviti in po-
dobno. 

Na podlagi teh vprašanj, pri-
pomb in predlogov bodo stroko-
vne službe izvršnega sveta in svet 
za preventivo in vzgojo v cest-
nem prometu občine Velenje 
omenjena odprta vprašanja 
proučili in pripravili ustrezne re-
šitve. Z njimi bodo seznanili vse 
zbore skupščine občine Velenje, 
ki naj dokončno odločijo, kako 
najustrezneje rešiti promet in 
prometno varnost v Titovem Ve-
lenju. 

(b. m.) 

Občinska skupnost otroškega varstva 

Družinsko varstvo 
V občini Velenje smo to obliko 

družbenega varstva otrok do 3. 
leta starosti pričeli razvijati leta 
1975 kot povsem novo obliko pri 
nas. Ideja o takem načinu reše-
vanja perečih problemov varstva 
najmlajših otrok je nastala na 
podlagi izkušenj v severnih deže-
lah Evrope. V Velenju smo to 
idejo pod vodstvom takratne 
predsednice Izvršnega odbora 
Elfride Ambrožič ter zaradi veli-
kih potreb po varstvu, pravza-
prav zelo smelo uvajali. Obenem 
smo o tej vrsti varstva širili infor-
macijo po Sloveniji (celo Zagreb-
ški list Svijet je priobčil obširen 
intervju) ter iskali podporo in 
pomoč od Skupnosti otroškega 
varstva Slovenije. 

Tako smo postopno uredili vse 
tudi po pravno formalni plati in 
po dveh letih predali dejavnost v 
izvajanje vzgojnovarstvenemu 
zavodu. 

Prve varuhinje so se zaposlile 
jeseni leta 1975, leta 1977 je bilo 
zaposlenih že 12, sedaj je zapo-
slenih 19 varuhinj. Na podlagi 
izkušenj iz naše občine ter stro-
kovnih napotkov iz Ljubljane se 
je družinsko varstvo polagoma 
širilo po vsej Sloveniji in leta 
1981 je bilo v tovrstno obliko 
dnevnega varstva zajetih 1.100 
otrok ali 1,5 % od vseh otrok v 
dnevnem varstvu; v naši občini 
je bil ta odstotek 1,3. V zadnjih 
letih je v republiki čutiti tenden-
co zmanjšanja, saj je bilo ob 
koncu leta 1985 zajetih le še 812 
otrok ali 1 %, v naši občini pa 
število še vedno raste, saj je bilo 
v družinskem varstvu zajetih 5 % 
od vseh otrok v dnevnem var-
stvu. 

Razlogi za takšna gibanja so 
različni — predvsem pa je vzrok 
v prostih zmogljivostih vrtcev. 
Razlogi za uvedbo družinskega 
varstva so bili po eni strani v pre-
majhnih kapacitetah W Z , po 
drugi strani pa pozitivni vpliv ta-
kega načina na razvoj otroka — 
v manjši skupini se otrok prej so-
cializira, manj .oboleva in hitreje 

osvaja zdravstveno-higienske na-
vade in privajenosti, večje stikov 
med otrokom in odraslo osebo. 

Vsi ti razlogi še vedno obstajajo, 
zato v naši občini ne zmanjšuje-
mo obsega; v prihodnosti bomo 
v primeru zmanjšanja števila 
otrok v vrtcih raje v proste od-
delke vključevali otroke za pro-
gram na šolo s popoldanskega 
na dopoldanski čas, kot pa uki-
njali družinsko varstvo. 

Vsi oddelki družinskega var-
stva delujejo na območju Vzgoj-
novarstvenega zavoda Titovo Ve-
lenje — v mestu Titovo Velenje; 
bela lisa je še vedno mesto Šo-
štanj, kjer nam razen enega poiz-
kusa v preteklosti, še vedno ne 
uspe pridobiti primerne družine, 
ki bi imela tudi ustrezne prostor-
ske pogoje. Problem je pereč, ker 
en oddelek jasli ne zadošča za 
potrebe staršev in še vedno od-
klanjajo po nekaj otrok. Stalno 
čaka na varstvo 5 — 8 otrok, kar 
pomeni, da bi odprtje enega od-
delka družinskega varstva zasil-
no zadoščalo. V Šoštanju so teža-
ve predvsem zaradi neustreznih 
stanovanj v mestu. 

Varuhinje v družinskem var-
stvu sicer nimajo posebne izo-
brazbe za opravljanje tega dela; 
vse začenjajo predvsem z izku-
šnjami pri negi in vzgoji lastnih 
otrok, veliko mero ljubezni do 
otrok ter pripravljenostjo spreje-
mati nova znanja in spoznanja 
za delo z otroki. 

Organizirane so v enoto dru-
žinskega varstva, ki jo vodi vodja 
enote— vzgojiteljica. Izobraže-
vanje teh varuhinj se odvija kot 
sprotno izobraževanje ob delu in 
temelji na praktičnih vsebinah, 
ki služijo varuhinji pri vsako-
dnevnem delu z otroki. Vodja 
izobraževanja je vodja enote, so-
delavci pa strokovnjaki z raznih 
področij v W Z ter izven W Z . 

Letno je 16—20 ur programa, ki 
se odvija pO delovnem času po I 
do 2 uri skupaj. 

Varnostne razmere — občina Velenje i 

Miličniki Postaje milice 
Titovo Velenje si prizadevajo, 
da bi z različnimi preventivni-
mi akcijami zagotovili kar naj-
bolj nemoteno in varno življe-
nje občanov občine Velenje. 
Žal pa je med nami tudi nekaj 
takšnih, ki jim takšno življenje 
ni mar, ki bi si radi na nezaslu-
žen, na tuj račun, kakšno stvar 
prisvojili, ki bi radi brez dela 
lepo živeli. 

Pri delu je potrebna milični-
kom najširša pomoč, pomoč 
slehernega občana. Te pa še 
marsikdaj ni čutiti. Občani se 
namreč včasih postavijo iz so-
čutja na stran nepridiprava, ob 
tem pa ne razmišljajo, kako s 
tem negativno vplivajo na sta-
nje varnosti v našem okolju. 

S komandirjem Postaje mili-
ce Titovo Velenje Stankom 
Štumbergerjem smo se pogo-
varjali o stanju kriminalitete, 
javnega reda in miru ter pro-
metne varnosti v občini Velenje 
v desetih mesecih letošnjega le-
ta. 

Kako ocenjujete stanje krimina-
litete? 

Stanko Štumberger: »Pri 
ocenje4fenju varnostnih razmer 
v naši občini ugotavljamo, da 
se kriminaliteta v primerjavi z 
istim obdobjem lanskega leta 
ni bistveno spremenila. Iz leta 
v leto ugotavljamo skrajno ma-
lomaren odnos do družbene 
lastnine in storilci kaznivih de-
janj uspešno izkoriščajo malo-
marnost in neodgovornost od-
govornih v organizacijah zdru-
ženega dela. So skupine, ki or-
ganizirane kradejo po delovnih 
organizacijah in organizirano 
prodajejo ukradene predmete 
tudi v druge republike. Samou-
pravni in drugi organi v delov-
nih organizacijah pa še kar ča-
kajo in živijo v prepričanju, da 
je to izključna naloga čuvajev 
oziroma vratarjev, ki jih tudi 
slabo nagrajujejo. 

Vse več tatvin je tudi po tr-
govinah, kjer pa se še vedno 
povsod niso ustrezno organizi-
rali. Pomemben napredek na 
tem področju beležijo v Nami 
in Eri, kjer so nekatere delavke 
zelo pozorne na te storilce. De-
lovna organizacija Era pa je v 

času, ko je zorelo na njenih 
plantažah sadje, aktivirala celo 
narodno zaščito.« 

— Velik problem so v občini 
Velenje tudi nezakonite vselitve. 

Stanko - Štumberger: »Na 
tem področju smo dosegli pozi-
tivne rezultate, saj smo nezako-
nite vselitve, ki so bile v naši 
občini zelo številne, z učinkovi-
to in dobro organizirano akcijo 
zajezili. Tako mora biti tudi v 
prihodnje, saj nikakor ne sme-
mo dopustiti, da bi s stanova-
nji, ki so ogromno družbeno 
premoženje, nakontrolirano in 
samovoljno razpolagali posa-
mezniki.« 

Kaj pa zasebno premoženje? 
Stanko Štumberger: »Na 

škodo zasebnega premoženja 
so najštevilnejše tatvine koles, 
koles z motorji, delov z motor-
nih vozil in vlomi v osebne av-
tomobile. Največ teh proble-
mov je na pokritih parkiriščih v 
krajevni skupnosti Edvarda 
Kardelja, kjer storilci zadnje tri 
mesece pogosto vlamljajo v av-
tomobile in odnašajo vse, kar 
jim pride pod roke. Mislim, da 
je skrajni čas, da so začeli v tej 
krajevni skupnosti razmišljati 
in ukrepati na področju zaščite 
motornih vozil, ki so parkirana 
na teh parkiriščih.« 

V omenjeni krajevni skupno-
sti pa ste imeli težave tudi - z 
otroci. 

Stanko Štumberger: »Vseka-
kor moram omeniti skupino 
otrok, ki je v tej krajevni skup-
nosti potrgala električne kable 
in s tem napravila za več deset 
milijonov dinarjev škode. Ugo-
tavljamo, da so otroci v tem 
okolju preveč prepuščeni sa-
mim sebi. Nekateri so na pro-
stem vse od jutranjih do večer-
nih ur in sprašujem se, kaj mi-
slijo starši teh otrok. Dvorišče 
jim prav gotovo ne more dati 
dobre vzgoje in kaj bo z njimi, 
ko odrasejo.?« 

— Ste morda obravnavali na 
področju kriminalitete še kak-
šne druge pojave? 

Stanko Štumberger: »Opo-
zoriti moram na skrb vzbujajo-
če dejstvo, da smo zabeležili v 
10. mesecih kar 10 samomorov 
m sedem poskusov samomo-

rov. Poleg tega pa smo obrav-
navali tudi precej delovnih ne-
zgod nad katerimi bi se morali 
zamisliti.« 

Veliko je tudi različnih nemi-
rov v gostinskih lokalih, zaseb-
nih stanovanjih, na ulici. 

Stanko Štumberger: »Stanje 
javnega reda in miru je pribli-
žno takšno kot lani. Večina kr-

I Vključimo se v preprečevanje 
I kaznivih dejanj 
I 

Stanko Štumberger, Koman-
dir Milice Titovo Velenje 

šitev je storjenih pod vplivom 
alkohola. Tu moram opozoriti, 
da ravnajo gostinski delavci ve-
likokrat neodgovorno, ko toči-
jo alkoholne pijače pijanim go-
stom. Ti pričnejo razgrajati, kr-
šitev pa gostinci ne prijavijo na 
Postajo milice in tako nosijo 
tudi gostinski delavci del odgo-
vornosti, da stanje javnega re-
da in miru ni boljše, kot bi lah-
ko bilo. V Titovem Velenju 
imamo nekaj lokalov, ki so s 
stališča javnega reda in miru 
problematični. Tako smo imeli 
v letošnjem letu precej inter-
vencij v hotelu Paka, na Kono-
vem, na Gorici in tudi v Šošta-
nju. Tu naj opozorim, da naj 
bodo krajevne skupnosti bolj 
previdne, ko dajejo soglasja za 
odprtje gostinskih lokalov ozi-
roma za podaljšanje obratoval-
nega časa. 

Vse več kršitev je v zasebnih 
stanovanjih, ko si stanovalci v 
stanovanjskih naseljih privošči-
jo prav čudna in za okolico 
nesprejemljiva praznovanja, 
pri tem pa svoje razpoloženje 

pogosto podkrepijo še z upora-
bo strelnega orožja, petard . . . 
Delavci Postaje milice smo po-
gosto nemočni, saj ne moremo 
dobiti očividcev oziroma oško-
dovancev, ki bi pri sodniku za 
prekrške pričali zoper te raz-
grajače. Razne kršitve očividci 
sicer po telefonu prijavijo, ko 
pa jih vprašamo za ime in pri-
imek odložijo slušalko in zara-
di takšnih stvari ostajajo Storil-
ci prekrškov pogosto neznani.« 

— V občini Velenje tudi ne 
moremo biti zadovoljni s sta-
njem prometne varnosti. 

Stanko Štumberger: »Tako 
je. Nesreč je še vedno veliko. 
Med vzroki prometnih nesreč 
je na prvem mestu neprimerna 
hitrost in izsiljevanje predno-
sti. Tako smo v letošnjem letu 
obravnavali 98 prometnih ne-
zgod v katerih je 9 oseb izgubi-
lo življenje, 49 jih je bilo-hudo 
telesno poškodovanih, 66 pa 
lažje. Najpogosteje so povzro-
čitelji prometnih nesreč vozni-
ki osebnih avtomobilov, takoj 
za njimi pä vozniki koles z mo-
torji in vozniki koles. Tudi pe-
šci se vse pogosteje pojavljajo 
kot povzročitelji prometnih ne-
zgod in čas je že, da tudi sami 
razmišljajo o svoji varnosti. Že 
precej časa je namreč v veljavi 
zakonska določba, ki narekuje 
pešcem, da moramo nositi ob 
zmanjšani vidljivosti kresnič-
ko, vendar so le redki, ki jo 
uporabljajo. To pa je nujno še 
posebej sedaj v jesenskem in 
zimskem času, ko so noči dolge 
in vremenske razmere neugod-
ne.« 

— Prav je, da zaključiva tale 
razgovor z nasvetom udeležen-
cem v prometu ! 

Stanko Štumberger: »Naj iz-
koristim to priložnost in udele-
žence v prometu opozorim, da 
uresničujejo preventivne ukre-
pe. Pešci naj nosijo kresničke. 
Vozniki koles in koles z motor-
jem naj imajo na svojih vozilih 
vsa potrebna svetlobna telesa 
in jih tudi uporabljajo. Enako 
velja tudi za voznike osebnih 
avtomobilov, ki se morajo do-
sledno privezovati z varnostni-
mi pasovi, vožnjo pa morajo 
prilagajati voznim razmeram 
na cestišču, ki jih narekujeta je-
sen in zima. Pa še to: Nikar ne 
sedajte za volan pod vplivom 
alkohola!« . 

M IRA ZAKOŠEK 

Mozirje 

Vozniki premalo pripravljeni na zimo 
Z jesenjo in bližajočo se zi-

mo se varnostne razmere v 
cestnem prometu izrazito slab-
šajo. Megla, slana, že polede-
neli leseni mostovi, kar že v 
tem obdobju še posebej velja 
za Gornjo Savinjsko dolino, pa 
vse druge nevšečnosti, seveda 
terjajo pametno vožnjo in pri-
merno opremo. Še zlasti je to 
pomembno zato, ker se je v le-
tošnjem letu prometna varnost 
v Sloveniji in na celjskem pod-
ročju bistveno poslabšala, na 
vso srečo pa to dejstvo ne velja 
za mozirsko občino, kjer je sta-
nje doslej nekoliko boljše. 

T.o je najprej poudaril ko-
mandir postaje milice Mozirje 
Bojan Vrečic in nadaljeval: 
»Seveda pa podatki kažejo, da 
se s prihodom zime, ko se pro-
metne razmere v zelo kratkem 
času bistveno poslabšajo, pove-
ča tudi število nesreč. Vzroki so 
največkrat neprimerna hitrost 
glede na stanje na vozišču, neu-
poštevanje omejitev, opozoril 
in drugih prometnih znakov, 
predvsem pa neustrezna zim-
ska oprema. Glede na to bi vse 
udeležence v prometu in pred-
vsem voznike motornih vozil 
opozoril na pomanjkljivosti, ki 
jih že poznamo iz preteklih leti 
Opažamo namreč, da kljub ve-

likim vremenskim spremem-
bam ob poledici in novem sne-

Komandir Postaje milice 
Mozirje Bojan Vrečic: 
»Vozniki premalo upošteva-
jo hitre spremembe na cesti-
ščih« 
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gu, vozniki ne prilagajajo hitro-
sti stanju na cestišču in to je 
pogost vzrok nezgod. To še po-
sebej velja ža voznike tovornja-
kov in avtobusov, ki pogosto 

vozijo s hitrostjo, ki še za do-
bro in suho vozišče ni primer-
na, ob tem pa se ne zavedajo, 
da je v njihovih rokah življenje 
tudi več deset ljudi. 

Dokaz za to je nezgoda iz le-
tošnjega marca v bližini križi-
šča za Šoštanj v Soteski. Voz-
nik avtobusa je zaradi nepri-
merne hitrosti, zaradi snežne 
plundre in močnega sneženja, 
zapeljal na nasprotni vozni pas 
in pri tem trčil v tovorno vozi-
lo, ki je odstranjevalo sneg. 
Trije potniki so bili poškodova-
ni, na vozilih, ki so bila družbe-
na last, pa je bilo škode za 2,5 
milijona dinarjev. 

Udeležence v prometu bi 
opozoril tudi na to, da so zara-
di snega slabo vidne označbe 
na cestišču. Zato morajo biti 
vozniki, še posebej tisti, ki ne 
poznajo tehnične ureditve pro-
meta na določenem področju, 
toliko bolj pozorni in previdni. 
Kljub prizadevanjem Cestnega 
podjetja Celje in mozirske Ko-
munale, da bi bile ceste očišče-, 
n e , to vedno ni mogoče, zato 
bodo morali za čiščenje obča-
•sno poskrbeti tudi občani sami. 
Posebej to velja za čiščenje plo-
čnikov in parkirišč, kar veliko-

krat ni očiščeno, zato udeležen-
ci teh površin ne morejo upora-
bljati. Posledica tega je, da ho-
dijo pešci po cestišču in so zato 
še veliko bolj ogroženi, tu so 
parkirana vozila na cestišču in 
podobno. Najnevarnejši odseki 
so Mozirje—Soteska—Gorenj-
ski klanec, Ljubno—Luče in še 
posebej nova cesta med Rad-
mirjem in Gornjim gradom. Ta 
sedaj omogoča dokaj hitro vož-
njo, je pa že v tem času pogo-
sto poledenela, saj so se vozne 
razmere že bistveno poslabšale. 

Prav zato pozivam vse vozni-
ke motornih vozil, da svoja vo-
zila čimprej opremijo s potreb-
no opremo, kot so zimske 
pnevmatike in verige, pri avto-
busih in tovornjakih pa tudi lo-
pate in ostala oprema. Delavci 
Postaje milice Mozirje in od-
delka Ljubno bomo pri delu na 
cesti z nasveti nudili pomoč 
udeležencem v prometu, zoper 
tiste, ki vozil ne bodo imeli 
opremljenih, pa primerno 
ukrepali. Vseeno upam, da se 
bo zima za večino udeležencev 
v prometu končala brez večjih 
nezgod in drugih nevšečnosti, 
vsem pa seveda želim srečno 
vožnjo.« 
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»NAŠ ČAS«, glasilo Socialisti-
čne zveze delovnega ljudstva Ve-

\ lenje, izdaja Center /.a informi-
ranje, propagando in založništvo 
Velenje, cesta Františka Foita 
10. 

1973 je izhajal kot štirinajst-
dnevnik »Šaleški rudar«, kot 
tednik pa izhaja »Naš čas« od 1. 
marca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk (direk-
tor in glavni urednik), Boris Za-
košek (v. d. odgovornega uredni-

ka), Milena Krstič-Planinc, 
Bogdan Mugerle, Janez Ples-
nik, Tatjana Podgoršek, Mira 
Zakošek (novinarji). 
Izhaja ob četrtkih. 
Sedež uredništva in uprave: 
Titovo Velenje, cesta Františka 
Foita 10, telefon (063) 853-451, 

854-761, 855-450. Brzojavni na-
slov: Informativni center Vele-
nje. 

Cena posameznega izvoda je 
110 dinarjev. Mesečna naročni-
na 410 dinarjev, letna naročnina 
za individualne naročnike je 

4.920 dinarjev, za tujino 9.100 
dinarjev. 
Žiro račun pri SDK, podružnica 
Titovo Velenje, številka 

52800-603-38482. 
Grafična priprava, korekture, 
tisk in od prema: ČGP Večer 
Maribor. 

Nenaročenih rokopisov in foto-
grafij ne vračamo. 
Za »Naš čas« se po mnenju se-
kretariata za informacije izvrš-
nega sveta Skupščine SR Slove-
nije, številka 421-1/72 od 8. fe-
bruarja 1974 ne plačuje temeljni 
davek od prometa proizvodov. 
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Koordinacijski odbor za boj proti alkoholizmu in narkomaniji 

Obstoječi center je treba čimprej razširiti 
Padanje življenske ravni, vedno »dražje« življenje prinašata s sabo 

vrsto tegob. Ljudje iščejo izhod iz težav v različnih nasladah. Mednje 
gotovo sodi alkoholizem. V mesecu novembru naj bi mnogi, še bolje vsi, 
namenili temu več pozornosti. 

Člani koordinacijskega odbo-
ra za boj proti alkoholizmu in 
narkomaniji pri občinski konfe-
renci SZDL Velenje še vedno 
vztrajajo pri stališču: »Če Slo-
venci skozi celo leto veselo pije-
mo, se moramo proti alkoholiz-
mu tudi boriti celo leto,« vsaj ta-
ko zatrjuje predsednik tega od-
bora Vlado Vrbič. Zato so akcije 
oziroma delovni program odbo-
ra tudi tako naravnani. Operati-
vne naloge s tega področja sicer 
izvaja občinski odbor Rdečega 
križa Velenje, ki poskuša z razli-
čnimi propagandnimi akcijami 
ter zdravstvenimi predavanji na 
osnovnih ter srednjih šolah pro-
svetljevati ljudi. Naloge koordi-
nacijskega odbora pa so bolj 
usmerjevalne in politične narave. 
Pa vendarle: »Spomladi smo na-
črtovali, kot vse kaže nam bo to 
do konca leta uspelo, da se bo-
mo »dobili« s predstavniki 
Zdravstvenega centra Velenje in 
občinsko zdravstveno skupnost-
jo. Cilj tega sestanka je uresniči-
tev dolgoletne naše največje na-
loge: razširitev dejavnosti di-
spanzerja v zdravstvenem centru, 
ki naj bi postal center za preven-

tivo in zdravljenje alkoholizma. 
Ugotovili smo namreč, da z vo-
lonterskim delom lahko nekaj 
dosežemo, ne pa toliko kot po-
kliine ustanove. Prav takšen cen-
ter naj bi bil v prihodnje nosilec 
vseh aktivnosti v boju proti alko-
holizmu. V njem naj bi delali 
strokovnjaki z različnih področij 
i"n usmerjali ter vodili akcije pre-
ko klubov zdravljenih alkoholi-
kov v delovnih organizacijah in 
najprej. Da bodo »sanje« posta-
le resničnost, bo treba za to na-
meniti kar precej denarja. Ob iz-
računanih izgubah, ki nastanejo 
prav zaradi alkoholizma, stroški 
zdravljenja, lahko kaj hitro ugo-
tovimo, da bo vložen denar kma-
lu povrnjen. »Moramo reči, da 
bo tudi znotraj naših vrst priso-
ten odpor, saj so nekateri še na-; 
mreč vedno prepričani, da je ob-
stoječi dispanzer v Zdravstve-
nem centru Velenje dovolj.« 

Ena od konkretnih akcij, ki jo 
načrtujejo člani koordinacijske-
ga odbora, je obisk lokalov — 
skupaj z inšpekcijskimi službami 
ter našim tednikom naj bi ugota-
vljali, kako se v njih držijo odlo-
ka o prepovedi točanja alkohol-

nih pijač v zgodnjih jutranjih 
urah ter točenje teh vinjenim in 
mladoletnim osebam. V delov-
nem programu pa je seveda zapi-
sanih še več nalog. Poleg ustano-
vitve centra je ena od kratkoro-
čnih želja združiti terapevte klu-
bov zdravljenih alkoholikov v 
strokoven tim. Na srečanjih naj 
bi se ti pogovorili o svojem delu, 
o vzrokih za upadanje članstva 
in uspehov klubov zdravljenih 
alkoholikov,. . . Med drugim bi 
radi pripravili strokovno preda-
vanje. Letos spomladi pa so že 
pripravili okroglo mizo, v sode-
lovanju z občinskim odborom 
Rdečega križa pa kviz tekmova-
nje na to temo. Na njem so letos 
sodelovali le učenci osnovnih 
šol, ob dnevu zdravja prihodnje 
leto pa naj bi se tem pridružili še 
srednješolci. »V naši občini se, 
nekateri seveda bolj, drugi malo 
manj, zavedamo problema alko-
holizma. To dokazuje tudi dobra 
udeležba na okrogli mizi »mladi 
in odvisnosti«. Boljše rezultate 
na tem področju pa bomo zago-
tovo dosegli z ustanovitvijo cen-
tra za" preventivo in zdravljenje 
alkoholikov.« 

Mi pa k vsemu temu dodaja-
mo: veliko manj papirja in več 
konkretnih akcij in vsa prizade-
vanja ne bodo zaman. 

Rek Elektrostrojna oprema 

Še tesneje z D0WTI 
Podaljšanje pogodbe o dolgo-

ročnem proizvodnem in tehni-
čnem sodelovanju med Esom in 
Dowty Mining pomeni nadalje-
vanje uspešnega petletnega sode-
lovanja na višjem tehničnem ni-
voju. Prvotna pogodba je zaje-
mala le krmilni sistem, sedanja 
pa je razširjena na celotno hi-
dravlično podporje. To tudi po-
meni, da bodo lahko strokovnja-
ki Esa nenehno seznanjeni z vse-
mi najnovejšimi tehničnimi, teh-
nološkimi in razvojnimi dosežki 
na tem področju. Menijo na-
mreč, da bi lahko po preteku pe-
tih let v Esu že povsem samostoj-
no razvijali in izdelovali to opre-
mo za potrebe domačega in tuje-
ga tržišča. 

Anton Draž, vodja tozda Stroj-
ni obrati, ki je vseskozi aktivno 
sodeloval in spremljal uresniče-
vanje pogodbe, je takole ocenil 
podaljšanje pogodbe: »Priprave 
na sodelovanje in obnovo pogodbe 
so bile pri nas timsko delo in so 
zahtevale vsestransko sodelovanje 
večjega števila delavcev s strokov-
nega, tehničnega in ekonomskega 
področja. Sicer bo poslej sodelo-
vanje med nami in firmo Dowty 
na višji ravni, kar pomeni izdelavo 
tehnično še bolj zahtevnih elemen-
tov. Čeprav je bila pogodba med 
obema partnerjema podpisana de-
cembra lani, je bila pri naših zvez-
nih organih registrirana šele pred 

Rek DO Tiskarna 

Ukrepi za odpravo slabosti že dajejo prve 
rezultate 

Prav nič spodbudnih besed ne moremo zapisati o gospodarjenju Re-
kove delovne organizacije Tiskarna v devetih mesecih letos. Rezultati so 
namreč pod načrtovanimi, ob kopici težav pa jih bo tudi težko uresničiti. 

' Razlogi so, vsaj tako zatrjujejo 
v kolektivu, objektivni in subje-
ktivni. Zlasti izstopajo pa: po-
manjkanje strokovnega kadra 
predvsem grafične stroke; zale-
dje v štipendistih sicer imajo, 
vendar bo vrzel na tem področju 
prisotma še kakšno leto ali dve. 
Cepraw je poprečni osebni doho-
dek v obravnavanem obdobju 
znašal okrog 91 tisoč dinarjev 
oziromia so bili ti višji za 128 od-
stotkow v primerjavi z lanskim 
enakimi obdobjem, ti še vedno 
zaostajjajo. »Ena od pomanjklji-
vosti niagrajevanja po delu je ta, 
da nitmamo oddelčne oziroma 
skupiniske stimulacije s poseb-
nim poudarkom na kakovosti in 
količimi opravljenega dela. Zato 
moramio to čimpreje uveljaviti,« 
pravi ddirektor delovne organiza-
cije Tiìskarna Franjo Mažgon. 
Med o)bjektivne vzroke za slabo 
gospoddarjenje uvrščajo še po-
škodbee na strojih in napravah, 
visoko i rast poslovnih stroškov 
zaradi inflacije, degresirane cene 
končniiih izdelkov in storitev, ne-
katere < omejitve pri nakupu suro-
vin in i reprodukcijskega materia-
la. 

Medd slabe gospodarje pa se 
delavchi tega kolektiva uvrščajo 
tudi zaaradi subjektivnih vzrokov: 
občasnno neustrezna organizacija 
delovnnega procesa, poslovanja, 
sorazmnerno visoke neporavnane 
terjatvee, zaradi tega slaba likvid-
nost, p precejšen izpad dohodka 
pa beleležijo zaradi izmeta, neka-
kovostrtnih izdelkov in storitev, 
načrtov)vane okvirje pa so med 
drugimn presegli razni stroški. 

V deievetih mesecih letos je 72 
zàposlelenih v delovni organizaciji 
Tiskarn-na doseglo 100 odstotkov 
višji celelotni prihodek v primerja-

vi z enakim lanskim obdobjem, 
porabljena sredstva so narastla 
za 113 odstotkov, dohodek je Lil 
višji za 100 odstotkov. Obvezno-
sti iz dohodka so narastle na 103 
odstotke, čisti dohodek je znašal 
99 odstotkov, osebni dohodki pa 
so porastli za 128 odstotkov v 
primerjavi z enakim obdobjem 
lanskega leta. Skupna proizvod-
nja, merjena po številu celih po-
tiskanih pol, je bila v tem obdob-
ju sicer večja kot lani v enakem 
času, vendar ni dosegla načrto-
vanih ciljev. Ob upoštevanju več-
je proizvodnje propagandnega 
materiala, za katerega v tem ko-
lektivu pravijo je potrebnega več 
dela, in na osnovi opravljenih ur 
je bila storilnost višja za 5,8 od-
stotkov. 

Uvožen repromaterial, filmi in 
nekatere druge fotografske suro-
vine, so porastli za približno 300 
odstotkov, vrednost domačega 
materiala pa so proizvajalci dvi-
gnili za 60 odstotkov. 

Zaradi izredno neugodnih gi-
banj v tem letu so zaposleni že 
odkrito spregovorili o slabostih, 
temeljito preanalizirali vsa po-
dročja dela in življenja v delovni 
organizaciji ter sprejeli vrsto 
operativnih nalog za odpravo 
motenj. Imenovali so tudi skupi-
ne in nosilce, ki naj bi bili odgo-
vorni za celovito in pravočasno 
uresničevanje teh. Razdelili so 
jih v tri obdobja; in sicer do kon-
ca letošnjega leta, do konca apri-
la 1987, tretje pa naj bi uresničili 
do konca prihodnjega leta. Za 

•kakšne ukrepe gre? K uspešnej-
šemu poslovanju naj bi pripomo-
gla boljša uveljavitev izdelkov na 
tržišču, izkoriščanje obstoječih 
zmogljivosti, boljša preskrba z 
materiali, zmanjšanje vseh vrst 

stroškov, umnejše izkoriščanje 
sredstev, delovnega časa, ukrepi 
za ustrezno razporejanje dohod-
ka in osebnih dohodkov, z njimi 
pa so posegli še na področje 
spodbujanja inovacijske dejav-
nosti. V prihodnjih dneh naj bi 
vse ukrepe obravnavali še člani 
delavskega sveta. 

Da je bila pot pravjlna, doka-
zujejo podatki o doseženi dnevni 
proizvodnji, ki so precej boljši 
kot ob devetmesečju. »Prepriča-
ni smo, da bo dosledno izvajanje 

zapisanih obveznosti pokazalo 
našo sposobnost, pripravljenost 
za odpravo slabosti, skratka po-
kazali naj bi koliko veljamo. Tre-
ba je priznati, da so ti na nekate-
rih področjih zelo ostri, zastrašu-
joči in brezkompromisni. Naše 
delo s pogoji vred ni tako zahte-
vno, da ga z normalno pridnost-
jo in odgovornostjo ne bi bili 
sposobni uspešneje izvajati,« je 
končal pogovor direktor Rekove 
delovne organizacije Tiskarna 
Franjo Mažgon. -tp-

Seja komisije GZS za standardizacijo in 
kakovost 

Izmenjava izkušenj 
V Titovem Velenju je bila raz-

širjena seja komisije Gospodar-
ske zbornice Slovenije za stan-
dardizacijo in kakovost, s katero 
so obeležili tudi svetovni dan 
standardizacije, dejavnosti, ki 
ima v sodobnem svetu vse po-
membnejšo vlogo. Seje so se 
udeležili, med drugim, prof. 
Franc Mlakar, podpredsednik 
mednarodne organizacije za 
standardizacijo IEC, Zoran Mili-
vojevič, pomočnik direktorja 
zveznega zavoda za standardiza-
cijo, Ivan Grebene, predsednik 
odbora Gospodarske zbornice 
Slovenije za napredek dela in 
poslovanja ter predstavniki zdru-
ženega dela z območja Savinj-
skošaleške medobčinske gospo-
darske zbornice. 

Prof. France Mlakarje sprego-
voril o mednarodnem dnevu 
standardizacije. Zoran Milivoje-
vič je opozoril na pomembno 
vlogo standardizacije za nadalj-

nji razvoj našega gospodarstva, 
doseganje ustrezne kakovosti in 
vključevanja v mednarodno deli-
tev dela. Predstavniki sestavljene 
organizacije združenega dela 
Gorenje pa so udeležence razšir-
jene seje komisije GZS za stan-
dardizacijo in kakovost seznanili 
z organiziranostjo in dejavnostjo 
na področju kakovosti in stan-
dardizacije, pri čemer so še pose-
bej poudarili, da segajo začetki 
organiziranega dela standardiza-
cije v Gorenju v leto 1966. 

Udeleženci seje so soglašali s 
predlogom, da naj bi bile tudi v 
prihodnje seje komisije GZS za 
standardizacijo in kakovost v 
združenem delu, da bi tako omo-
gočili neposredno izmenjavo pri-
dobljenih izkušenj ter predstav-
nike združenega dela posamez-
nega območja, se pravi posame-
zne medobčinske gospodarske 
zbornice, neposredno opozorili 
na pomembnost dejavnosti kako-
vosti in standardizacije. 

OBČČINSKA SKUPNOST ZA ZAPOSLOVANJE VELENJE 

ÓBJJAVE POTREB PO DELAVCIH V OBČINI VELENJE 

DELOVWNA ORGANIZACIJA POKLIC IZ ŠIFRANTA PROSTA DELA IN NALOGE DI NČ ROK 
DČ P OD ŠT. 

del. 

REK TISIISKARNA grafični tehnik — revizor 3 nč 8 1 
GIP VEffiGRAD mehanik — avtodvigalist 6 m nč 8 130.000 1 
REK TISIISKARNA tiskar za tisk s ploskve — tiskanje — zahtevna opravila 1 nč 8 85.000 1 
TERMOEOELEKTRARNA tesar — tesar 1 nč 15 95.000 1 
ERA prodajalec — prodajalec 6 m dč 8 80.000 2 
ZDRAVI LVILIŠČE TOPOLŠICA natakar — natakar X nč 8 95.000 2 
ZDRUŽEŽENJE ŠOFERJEV IN 
AVTOMEUEHANIKOV voznik-inštruktor — voznik-inštruktor 2 nč 15 120.000 1 
EKO T070ZD SP oblikovalec kovin — zahtevno varjenje 1 nč 8 100.000 1 

REK TISHSKARNA tehnični risar — kopist 6 m nč 8 70.000 1 
REK TISHSKARNA pomožni delavec — razna dela v DE tiskarna 6 m nč 8 60.000 2 
GORENJNJE SERVIS delavec brez poklica — pripravljalec ekranov X d č 8 80.000 1 

— čistilec prostorov in opreme X nč 8 63.000 1 
PODJETJETJE ZA PTT snažilka — čiščenje v ptt Šoštanj X nč 8 62.000 1 

LEGENDNDA: DI = delovne izkušnje, NČ = nedoločen čas, DČ = določen čas, ROK P .= rok prijave, OD = osebni dohodek, ŠT. DEL = število delavcev 

kratkim. Tako je naša delovna or-
ganizacija precej oškodovana, ker 
v tem času medsebojne menjave ni 
bilo.« 

Zato ta čas potekajo vse po-
trebne aktivnosti, da bi čimprej 
nadoknadili zamujeno in da bi 
zamudo naročniki kar najmanj 
občutili. Ker predvidevajo, da se 
bo obseg medsebojne menjave 
povečal, sedaj tečejo v tej delo-
vni organizaciji priprave na po-
večan kakovostni in količinski 
obseg proizvodnje, seveda ob 
upoštevanju dejstva, da so roki 

izdelave zelo kratki. So tudi teža-
ve, predvsem zaradi kasnitev do-
mačih dobaviteljev materiala, 
hkrati pa so ti materiali veliko-
krat tudi nekakovostni. Prav ka-
kovost pa je za to delovno orga-
nizacijo izrednega pomena. Mo-
ra biti povsem brezhibna, saj v 
nasprotnem primeru naročniki 
izdelke zavrnejo, kar je poveza-
no z velikimi materialnimi stro-
ški, ki si jih danes nobena delo-
vna organizacija ne bi smela pri-
voščiti. 

(b. m.) 

Jože Zaljuberšek — uspešen inovator 

Veliko je odvisno 
od vodilnih 

Ko so sredi oktobra na raz-
stavi inovacij Savinjsko—Šale-
škega gospodarstva delili na-
grade za najbolj uspele inova-
cije, je bil med prejemniki tudi 
Jože Zaljuberšek, strojni klju-
čavničar iz tozda Hladilno za-
mrzovalne tehnika Gorenja 
Gospodinjski aparati. Za tiste, 
ki ga poznajo, prva nagrada ni 
mogla biti presenečenje. Stroj-
ni ključavničar, sicer skupino-
vodja vzdrževalcev v obratu 
plastike si je prvo nagrado s 
področja množične invetivne 
dejavnosti zaslužil z napravo 
za avtomatsko signiranje poso-
dic hladilnikov. Napravo, ki j o 
v proizvodnji uspešno upora-
bljajo že od lanskega aprila. 

Preden smo se napotili k nje-
mu, smo o tej napravi lahko 
prebrali: »V tozdu Zamrzoval-
no — hladilna tehnika so signi-
rali posodice ročno, s sitotisk 
šablono. Ročno signiranje je 
bilo zamudno in je zaradi ena-
komernega ročnega pritiska 
metlice na sito zahtevalo veliko 
zbranost delavca. Avtor pa je 
skonstruiral ličen signirni stroj 
z avtomatskim podajanjem in 
signiranjem obdelovancev. 
Stroj deluje na principu hi-
dravlično — pnevmatskih cilin-
drov in krmilnih ventilov ter 
električnih končnih stikal. 
Obratuje zanesljivo. Zmanjšal 
je izdelavni čas z dvajset na sa-
mo štiri ure za 1000 izdelanih 
komadov.« 

Seveda smo si najprej stroj 
ogledali. Takoj za tem pa 
uspešnega avtorja povprašali, 
kako je prišel na idejo: »Dolgo 
že delam v tem tozdu in v tem 
obratu. Vsak dan sem lahko vi-
del, kako delavke ves čas opra-
vljajo povsem enake gibe, kar je 
zelo utrudljivo. Pa sem začel 
razmišljati. Vedel sem, da ob-
stajajo stroji za signiranje in po-
skusil sem.« Da mu je uspelo, o 
tem ni nobenega dvoma. 

Pač pa se Jože Zaljuberšek 
lahko pohvali, da to ni njegova 
prva inovacija. Z velikim uspe-
hom je v proizvodnji tudi nje-
gov signirni stroj za letev pre-
čno. 

Povedal pa nam je še nekaj. 
»Veliko je pri tem, koliko ino-

vacij je v nekem okolju, odvisno 
od vodilnih. Če te ti že kar na 
začetku, ko si še pri ideji zavr-
nejo, potem ne more biti rezul-
tatov. Če pa so to ljudje, ki te že 
na začetku spodbujajo, potem so 
rezultati tu.« 

Jože Zaljuberšek je prejel 
prvo nagrado na področju 
množične invetivne dejavno-
sti za napravo — avtomat-
sko signiranje posodic hla-
dilnikov. To pa ni njegova 
prva, prepričani pa smo, da 
tudi zadnja inovacije ne. 

Ljudje inovatorjem največ-
krat zavidajo nagrade. Če jih 
prej sprejemajo in hvalijo, se 
ponavadi konča takrat, ko je iz-
računan izkoristek in prihra-
nek, ko je določena nagrada. 

»Je pač tako. Ko narediš, si v 
redu, ko pa je na oglasni deski 
pribito, koliko si za to dobil, pa 
pri nekaterih nisi več v redu.« 

A važno je, da se zaradi tega 
inovatorji ne sekirajo preveč. 
Namesto tega raje razmišljajo 
naprej. Prepričani smo, da bo 
tudi Jože Zaljuberšek že kmalu 
spet kaj »pogruntal«. Kaj takš-
nega, kar bo razbremenilo de-
lavce in prineslo korist vsem. 
In ne samo njemu — nagrado. 

M. Krstič— Planine 

V r n i I Ö * 
Ugoden nakup — do 30 % ceneje 
v naših blagovnicah v Šoštanju in na Gorici 
v Titovem Velenju 

vam nudimo 
— moške, ženske in otroške trenerke 
— majice tovarne Trikotaže 
— majice Tonosa Ljubljana 
— za dom, šport in razvedrilo 

priporočamo TONOSA OBLAČILA 

M 8 E S 3 X P O T R O Š N I K 
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Krajevna skupnost Franc leskošek-Luka Pesje 

Pereča vprašanja terjajo 
hitrejše rešitve 

Če se peljete skozi Pesje, lah-
ko vidite eno samo gradbišče. Že 
več let je v tej krajevni skupnosti 
živahno na komunalnem področ-
ju, zraslo pa je tudi nekaj novih 
objektov, zaradi novih Prelog. 

Vse novosti, spremembe, ob-
nove in novogradnje pa so kraja-
nom prinesle tudi nekaj težav, ali 
drugače povedano, nekaterim so 
te pridobitve življenjsko kori-
stne, za druge pa lahko problem 
več. 

V krajevni skupnosti Franc Le-
skošek-Luka Pesje pa se je o teh 
stvareh nabralo precej vprašanj, 
na katera krajani niso znali sami 
odgovoriti. Zato je vodstvo kra-
jevne skupnosti, skupaj s kraje-
vno konferenco socialistične zve-
ze prejšnji četrtek sklicalo zbor 
krajanov na katerem so pred-
vsem spregovorili o gradnji ka-
belske televizije in o vprašanjih, 
ki se navezujejo na javni promet 
skozi naselje Pesje. Manjkalo pa 
ni tudi drugih vprašanj. 

Razprava je bila živahna, dvo-
rana doma krajanov pa skoraj 
premajhna za vse, ki so se zbora 
udeležili. Zaradi večje učinkovi-
tosti predvsem pa zaradi tega, da 
bi dobili kar najbolj izčrpne od-
govore na vsa vprašanja, ki jih 
tarejo, so na zbor povabili pred-
stavnike družbenopolitičnega ži-
vljenja občine, predstavnike soz-

da REK, delovne organizacije 
RLV in druge. Žal se zbora nista 
udeležila predstavnika Cestnega 
podjetja Celje in Sveta za pre-
ventivo in vzgojo v cestnem pro-
metu Velenje, čeprav so pričako-
vali odgovore na vprašanja tudi s 
tega področja. 

KABELSKA TELEVIZI-
JA - DA ! 

Zbor krajanov je vodil pred-
sednik skupščine krajevne skup-
nosti Tone Hladin, ki je uvodne 
besede namenil kabelski televizi-
ji, nadaljeval pa jih je predsed-
nik odbora za izgradnjo kabelske 
televizije. Konec junija so v tej 
krajevni skupnosti imenovali 
gradbeni odbor, ki se je doslej 
sestal dvakrat. Na njih so spre-
govorili predvsem o pripravah 
na izgradnjo, iskanje ponudni-
kov za izdelavo projekta sekun-
darnega omrežja in na tej osnovi 
zbranega določili višino prispev-
kov krajanov. 

Doslej je pristopno izjavo 
podpisalo že okoli 100 krajanov. 
O gradnji kabelske televizije v 
tem kraju so izdelali podroben 
rokovnik z nosilci nalog. Vse po-
drobnosti so opisali tudi v glasi-
lu krajevne skupnosti KRAJAN. 

V zvezi s televizijo so imeli 

krajani vrsto vprašanj. Na vpra-
šanje — zakaj se pri nekaterih 
krajanih Pesja pojavljajo motnje 
TV signala je odgovoril predstav-
nik RLV-ja, ki je pojasnil, da bo-
do po odstranitvi zadnjega žerja-
va izvedli meritve signala in iz-
brali imena vseh tistih, kjer so se 
motnje pokazale. Na osnovi re-
zultatov meritev se bodo odloči-
li, kam bodo denar iz tega naslo-
va namenili — v klasično ali ka-
belsko izvedbo za prizadete kra-
jane. 

JAVNI PROMET 
Predstavnika Rudnika lignita 

Velenje in Skupščine občine Ve-
lenje sta krajanom spregovorila 
predvsem o vprašanjih javnega 
prometa skozi naselje Pesje. Ker 
je javna razsvetljava ob Partizan-
ski cesti last Rudnika lignita in je 
bila ob gradnji industrijskih tirov 
poškodovana, jo bodo ti pono-
vno postavili. Enako velja tudi 
za semaforje, ki jih bodo prav ta-
ko postavili nazaj, ko bo konča-
na obnova ceste skozi Pesje. 

Predvideno je bilo, da bodo ob-
novitvena dela končana do za-
četka letošnjega novembra. Ven-
dar so se zavlekla pri polaganju 
cevovoda. Denar s strani RLV-ja 
za priključek ceste na Partizan-
sko še ni nakazan izvajalcu Cest-
nemu podjetju Celje, bo pa, ko 
bodo ti pričeli z delom. Zakaj še 
niso pričeli delati? Na to vpraša-
nje ni bilo moč dobiti odgovora. 

ker je predstavnik Cestnega pod-
jetja Celje manjkal. 

Povezava Partizanske ceste s 
cesto Rudnika lignita Velenje za-
enkrat ni predvidena, ker naj bi v 
njeni bližini zgradili ranžirno po-
stajo. Če pa bodo le to zgradili v 
okolici transformatorske postaje, 
bodo uredili tudi podvoz pod že-
lezniškimi tiri. Podhod pri sta-
rem gasilskem domu bo predvi-
doma končan do konca leta, 
kombinirana železniška in avto-
busna postaja pa do konca janu-
arja. Prehod oziroma dostop do 
postaj bo še naprej možen le pre-
ko ceste, saj je gradnja takšnih 
podhodov zelo draga, denarja pa 
ni. Za varen prehod naj bi poskr-
beli s semaforji, so dejali na zbo-
ru. 

VELIKO VPRAŠANJ 
Na četrtkovem zboru krajanov 

Pesja so razpravljalci opozorili 
tudi na druga vprašanja, ki bi jih 
bilo treba razrešiti. Mednje sodi-
jo: vodovodni rezervar v Podgor-
ju, ki ni dovolj zaščiten; prevoz 
šoloobveznih otrok v Titovo Ve-
lenje — avtobus ne pobere vseh 
otrok; kaj je z razpokami na hi-
šah ob Partizanski cesti — ali jih 
kdo kontrolirij — kako bodo ta 
problem razrešili? Predstavnik 
Rudnika Lignita Velenje meni, 
da tukaj ni vzrok odkopavanje 
premoga, zato je treba krivca 
drugje iskati — skupaj z njim pa 
seveda tudi plačnika za sanacijo. 
Nekaj jih je ob tem problemu 
menilo, da bi bilo treba zadevo 
predati sodišču, Izvršni svet SRS 

in Republiški komite za varstvo 
okolja pa obvestiti o nastali pro-
blematiki, še posebaj zato. ker je 
ob Partizanski cesti predvidenih 
več železniških tirov. 

Na tem zboru so spregovorili 
tudi o potrebi po asfaltiranju 
vseh tistih, cest v krajevni skup-
nosti, ki še niso, in to iz sredstev 
samoprispevka in sredstev kraja-
nov. Eden od pomembnih skle-
pov je bil, da valorizirana sred-
stva iz samoprispevka, namenje-
na gradnji otroškega igrišča v 
Podgorju, namenijo obnovi cest 
v tem kraju. Ko so govorili o ce-
stah, so menili tudi, da bi bilo 
potrebno razširiti cesto proti po-
kopališču, kije preozka in nevar-
na. Rešitev vidijo v pokritju ob-
cestnega kanala. g 

Veliko nejasnosti okrog javnega prometa skozi Pesje je po četrtkovem zboru karajanov 
pojasnjenih. 

Društvo za varstvo 
in vzgojo ptic pevk 

Društvo za vzgojo in varstvo ptic pevk Šaleške doline vsako leto 
nekako ob tem času na osnovnih šolah, v vrtcih in drugih ustanovah 
pripravlja razstave sobnih ptic pevk. Razstave pritegnejo k ogledu ve-
liko ljubiteljev pernatih lepotcev, ki krasijo domove širom naše doli-
ne. Razstave so zanimive tudi po tem, da je razstavljene ptice po raz-
stavi moč tudi kupiti in zvedeti vse podatke in napotke za njihovo 
vzgojo in negovanje. 

V soboto, 15. novembra, bo društvo v prostorih osnovne šole Mi-
he Pintarja-Toleda odprlo razstavo kakšnih 200 sobnih ptic pevk. 
Odprta bo do srede, 19. novembra, na njej pa bodo opravili tudi dru-
štveno ocenjevanje. Ob tej priliki bo društvo izdalo posebno značko, 
posvečeno 20-letnici obstoja društva, ki ga bodo svečano proslavili 
prihodnje leto. ( b rn i 

Starešine, ki niso le to Krajevna skupnost Lji 

V Radmirju 
marljivi 

Če govorimo in pišemo o 
uspehih, pa morda včasih tudi o 
neuspehih vaškega odbora kraje-
vne skupnosti Ljubno ob Savinji 
v Radmirju, kaže takoj na začet-
ku omeniti po mnogih letih pri-
zadevanj vse doline končno po-
sodobljeno cesto med Radmir-
jem in Gornjim gradom. Z njo je 
uresničena dolgoletna želja pre-
bivalcev Zadrečke in Savinjske 
doline, ki jim sodobna cestna po-
vezava zares veliko pomeni. Va-
ški odbor v Radmirju ob tem že 
gradi postajališče s čakalnico za 
zaselek Meiiše, ki bo nared še le-
tošnje leto. 

Druga pomembna pridobitev v 
Radmirju je novo parkirišče s 
športnim igriščem na prostoru 
ob nekdanji osnovni šoli. Večino 
del so že opravili, celjsko cestno 
podjetje pa jim je zagotovilo, da 
bo asfaltno prevleko položilo 
prav kmalu. Pri tem velja pose-
bej omeniti prizadevnost mladi-
ne, športnikov in gasilcev, ki so 

so zares 

pri urejanju tega prostora opra-
vili veliko udarniških ur in zdru-
žili 5 milijonov dinarjev. Pospe-
šeno preurejajo tudi poslopje ne-
kdanje šole. Pred zimo bi radi 
sklenili zunanja gradbena dela in 
se pozimi lotili notranjega 
opremljanja. Pripravljajo se tudi 
na obnovo vodovodnega omrež-
ja, vendar ta naloga ne bo prav 
preprósta, saj bo med drugim 
terjala zelo veliko sredstev. Ne-
kaj denarja že imajo, tudi načrti 
so pripravljeni in prihodnje leto 
bodo z delom pričeli. Zgornjesa-
vinjska kmetijska zadruga v tem 
obdobju že pridno obnavlja svo-
jo trgovino in gostišče v Radmir-
ju. S to naložbo bodo prihodnje 
leto pridobili nove prostore za tr-
govino z reprodukcijskim in 
gradbenim materialom, razširili 
in posodobili pa bodo tudi seda-
nje gostišče. 

Seveda pa tudi pri delu vaške-
ga odbora ne smemo prezreti v 
tem trenutku ene najpomembnej-

Gasilci uspešno obnavljajo nekdanjo šolo, skupaj s športniki in 
mladinci pa bodo ob njej uredili še parkirišče in športno igrišče 

ših akcij v letošnjem letu, to pa 
so seveda volitve v samoupravne 
organe krajevne skupnosti in va-
ških odborov. V Radmirju se na 
volitve temeljito pripravljajo, 
prav tako pa v krajevni skupno-
sti Ljubno, kjer so predstavniki 
radmirskega vaškega odbora ze-
lo- aktivni. V celotni krajevni 
skupnosti so doslej opravili že 

veliko prepotrebnega dela. Pri 
tem z veseljem ugotavljajo, da 
niso imeli nobenih problemov v 
zvezi s pridobivanjem kandida-
tov za vse organe krajevne skup-
nosti. Velika večina predlaganih 
je pripravljena delati, kar utrjuje 
prepričanje, da bodo novi organi 
vsaj tako uspešni, kot so bili do-
sedanji. 

Srečanje upokojencev 

Kruto onesnaževanje 

Z novimi trgovskimi in gostinskimi prostori bodo prebivalci 
Radmirja veliko pridobili 

Konec prejšnjega meseca so 
se, kot že nekaj let doslej, srečali 
upokojenci Tovarne usnja Šo-
štanj. Udeležilo se ga je kar 195 
nekdanjih delavcev tega kolekti-
va kar dokazuje, da so bili vabila 
nanj resnično zelo veseli. 

Po ogledu proizvodnih prosto-
rov so gostitelji goste popeljali v 
prostore družbene prehrane in 
jih najprej seznanili z doseženi-
mi gospodarskimi rezultati, teža-
vami in načrti za prihodnje. 

Ob obloženih mizah in zvokih 
harmonike je marsikateri upoko-
jenec kljub revmi ali drugih bole-

činah. ki tarejo starega človeka, 
pozabil nanje. Hitro je napočil 
čas slovesa, vendar lepi spomini 
ostanejo. 

Veseli in zadovoljni obrazi de-
lavcev so gotovo porok, za ve-
stno izpolnjevanje zadanih nalog 
in smelo pot v prihodnost. Zora-
ne brazde že dajejo uspehe nji-
hovega dela, kolektiva brez 
manjših ali večjih težav pa tako 
ni. Vsem, ki so omogočili to sre-
čanje, se udeleženci iskreno za-
hvaljujemo. 

Rudi Klanfer 

Tako veselo je bilo vse do večernih ur 

Ob dogovoru za posnetek je Božidar s ponosom poka/al še na 
konjička 

veka od zgodnjih jutranjih ur do 
poznega večera, Božidar le najde 
toliko časa, da aktivno deluje v 
tamkajšnji mladinski organizaci-
ji kot referent za splošni ljudski 
odpor in družbeno samozaščito. 

Malce nanavadno se sliši, da je 
njegov konjiček konjereja. To te-
sno povezuje z dolžnostjo rezerv-
nega podporočnika v enoti teri-
torialne obrambe, kjer je kot sta-
rešina odgovoren za delo in 
usposabljanje. »Prostega časa 
praktično nimam, vendar si z ra-
zumevanjem občinskega štaba 
TO in drugih, vedno lahko vza-
mem toliko časa, da opravim vse 
potrebno usposabljanje in načr-
tovane vaje. Zato menim, da v 
ničemer ne zaostajam za drugi-
mi. Poleg tega se čutim polno 
odgovornega, da na vsakem ko-
raku branim pridobljeno in kon-
čno tudi svojo zemljo. Naš kon-
cept SLO in DS je dobro zamiš-
ljen, zlasti zato, ker ni pomemb-
no kje in kaj delaš, važno je le, 
da se zavedaš odgovornosti, ki ti 
jo je družba zaupala. Ker kmetu-
jem, se dobro zavedam kako po-
r.embna bi bila hrana v morebi-
tnih izrednih razmerah. Tega pa 
se žal danes vse premalo zaveda-
mo. Zato me toliko bolj skrbi vse 
preveč kruto onesnaževanje oko-
lja in s tem samega sebe,« je 
sklenil pogovor Božidar Pliber-
šek. 

B. Mugerle 

V nadaljevanju prestavitev sta-
rešin, ki niso le to, nas je pot pri-
peljala v Lokovico k Božidarju 
Pliberšku, na kmetijo Dvornik 
po domače. Razumljivo je, da 
smo ga zmotili pri kmečkem de-
lu, ki ga je v tem času na pretek. 

Kljub temu si je vzel toliko časa, 
da smo na hitro poklepetali o 
tem in onem. Povedal nam je, da 
je končal srednjo kmetijsko šolo 
v Mariboru in se s tem tudi odlo-
čil, da bo ostal doma na usmerje-
ni kmetiji, katere osnovna dejav-
nost je vzreja pitancev in hme-
ljarstvo. Sedaj osnovno znanje, 
ki si ga je pridobil v šoli, prido-
ma združuje s praktičnim delom 
na kmetiji, ki je že vseskozi vzor-
no urejena. Ko je pogovor nane-
sei na težave, s katerimi se sicer 
kmetovalci najčešče srečujejo, je 
brez dvomov omenil preveliko 
razliko v ceni potrebnih krmil, 
škropiv in drugega reprodukcij-
skega materiala in cenami kon-
čnih izdelkov, oziroma cenami 
mesa za prodajo. Ker pa je Boži-
dar Pliberšek kooperant Erinega 
Kmetijstva Šoštanj, brez tega 
meni, da bi šlo težko, zlahka pro-
da kmetijske viške in živino. Tu-
di zato se je trdno odločil ostati 
na kmetiji in v tem kmetijskem 
okolišu zadrževati in negovati 
zdravo okolje in skrb za zdravo 
človekovo prehrano. Prihodnje 
leto celo namerava povečati na-
sad hmelja, število pitancev pa 
bo ostalo nespremenjeno. 

Kljub "temu, da kmetija potre-
buje delovnega in pridnega člo-
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Še več pomoči 
Večkrat smo že zapisali, da je 

Titovo Velenje Jugoslavija v ma-
lem. V združenem delu naše ob-
čine je zaposlenih veliko delav-
cev iz bratskih republik. Da bi 
tudi ti imeli svoj kulturni trenu-
tek, se po svojih močeh trudijo 
člani ocfbora za kulturo delavcev 
iz bratskih republik pri zvezi kul-
turnih organizacij občine Vele-
nje. 

Delo v odboru so razdelili na 
tri sekcije, in sicer glasbeno, lite-
rarno-, dramsko in folklorno. Po-
skušali so ustanoviti še ročnodel-
ski krožek, vendar zanj ni bilo 
posebnega navdušenja., »Kaj po-
sebnega v letih, odkar odbor dela, 
ni bilo narejenega. Vzroki so zelo 
različni. Glaven tiči v pomanjka-
nju strokovnega kadra. Čeprav 
imamo voljo narediti za kulturo 
delavcev iz drugih republik kaj 
več, je le to premalo. Brez pravega 
razumevanja za to dejavnost se tu-
di v prihodnje ne moremo nadejati 
boljših rezultatov. Misl im, da bi 
nam morala zveza kulturnih orga-
nizacij še več pomagati. Pa morda 
ne samo ona, ampak še kdo 
drug,« pravi predseanik tega od-
bora Vodije Tošič. 

V letošnjem delovnem progra-
mu so člani odbora predvideli 
organizacijo štirih koncertov, 23. 
novembra pa pripravljajo skupaj 
s kulturno-umetniškim društvom 
Bratstvo in enotnost iz Raven na 
Koroškem ter vojaki celjske gar-
nizije večjo kulturno-zabavno 
prireditev v Rdeči dvorani. Z 
obema »sodelavcema« so nave-
zali stike za letošnji dan mlado-
sti. »Druž i jo nas isti cilji ter bolj 
al i manj enake težave. Pomagamo 
drug drugemu kolikor pač lahko. 
Zagotovo pa moramo te vezi ohra-
niti, še utrditi in popestriti naše 
skupno delo.« 

Program, ki so ga člani odbora 
za kulturo delavcev iz bratskih 
republik pri zvezi kulturnih orga-
nizaci j občine Velenje sestavili v 
začetku letošnjega leta, so v celo-
ti izpolnil i . Še več. Dodal i so mu 

nekatere nove naloge. V tem ča-
su snujejo načrte za delo v pri-
hodnje. Razmišljajo o tem, da bi 
pripravili vsaj dvanajst priredi-
tev, vsak mesec eno. Poleg tega 
bi se radi povezali še s podobni-
mi odbori po Sloveniji in tudi iz 
drugih republik. Dela je veliko, 
ictej članom odbora ne manjka. 
»Če bomo hoteli vse načrtovano 
uresničiti, bomo morali pridobiti v 

Vidoje Tošič 

naše vrste strokovne kadre, pred-
vsem pa mnogo tesneje sodelovati 
z zvezo kulturnih organizacij ob-
čine Velenje, delovnimi organizci-
jami, morda pa bi se v naša priza-
devanja vkjučila tudi občinska 
konferenca S Z D L Velenje. Tako 
bi bila rešena mnoga vprašanja, ki 
se začnejo že pri vodstvu odbora, 
Seveda pa bomo tako tudi lažje 
uresničevali osnovno vlogo odbora 
— pestro preživljanje prostega ča-
sa delavcev iz drugih republik ter 
širjenje bratstva in enotnosti,« je 
končal pogovor predsednik od-
bora za kulturo delavcev iz brat-
skih republik pri zvezi kulturnih 
organizacij občine Velenje Vido-
je Tošič. 

Knjižni kotiček 
V tem hitrem tempu življenja 

ostaja mnogim knjiga edina 

zvesta prijateljica. Zato se 

knjižničarke kulturnega centra 

Ivana Napotnika trudijo, da bi 

bralci prihajali in odhajali ved-

no zadovoljni. 

»Pred nekaj dnevi smo na 

novo urejali naše knjižne poli-

ce,«: so ob obisku pripovedova-

le knjižničarke oddelka za 

odrasle. »Urediti toliko knjig 

tako>, da bo bralec našel želeno 

knji]go hitro, niso mačje solze«. 

Siicer pa, za katerimi deli so 

v rmesecu oktobru največkrat 

povipraševali odrasli bralci? Še 

vedtno krepko »vodi jo« Čipke, 

avtobiografsko delo Joan Col-

lins Nedovršeni čas, Čarovni-

kov vajenec Evalda Flisarja, 

Sodlobna letala in helikopterji, 

Nezinosna lahkost bivanja pa 

so bjila prav tako iskane knjige 

prejjšnjega meseca. Veliko zani-

mamja je bilo med bralci tega 

oddielka tudi za Gradove na 

Slowenskem Ivana Stoparja ter 

za sstrokovno literaturo: Politi-

čna ekonomija, Temelji socio-

loginje, Uvod v pravoznanstvo, 

Avtcogeni trening, Življenje po 

življljenju. 

Z i a tiste, ki so vse to že pre-

bral li, bo gotovo bolj zanimiv 

spis6ek del pod oznako »pripo-

ročaamo«. Med deli domačih 

avtoorjev knjižničarke priporo-

čajoo delo Avguština Laha Eno 

samno upanje, Janez Kajzer se 

je v i romanu Klub v črnem »lo-

ti l« i življenja mladostnikov, v 

zbirlrki Kmečka knjižna zbirka 

pa j<je izšlo delo Darinke Larinš-

ček : Cirkusanar. Izgubljena hči 

Jeffi'frey Archer je roman o mla-

di ž(ženski, ki je preživljala lepe 

in trtragične trenutke. Uveljavila 

se jeje tako v poslovnem kot po-

litičičnem sistemu,. . . Morda pa 

se bibo kdo od rednih obiskoval-

cev i oddelka za odrasle raje 

odloločil za Zakladnico uspešnic 

Preš;šernove družbe. Omenimo 

naj Ij le nekatere knjige, ki so iz-

šle i v tej zbirki: Emil Ludwig 

Kleceopatra, Emile Zola Therese 

Raqiquin, Arnold Krieger Mlada 

l jubtbezen, . . . 

O O b koncu naj dodamo še ne-

kaj j statističnih podatkov: od-

delelek za odrasle je v mesecu 

oktotobru obiskalo 1742 bralcev, 

od ti tega mladih 978. Na novo 

se jiljih je vpisalo 54, prebrali pa 

so 3933 knjig: leposlovnih 

288080, poučnih pa 1053. 

PiPionirska knjižnica: knjižni-

čarkrke tega oddelka so nas naj-

prej ej opozorile na razstavo, ki 

so j< jo pripravile ob 100-letnici 

rojstjstva Josipa Jurčiča. Naj-

mlajlajši bralci njegova dela goto-

vo o dobro poznajo, saj jih še 

vedndno radi prebirajo: Nana 

malaala opica, Miškolin, Rdeča 

pest;st, Črni muc vasuje,. . . Vse 

so b i bile že večkrat ponatisnjene. 

4987 knjig, od tega 4583 le-

poslovnih in 404 poučne, so 

prejšnji mesec zamenjale last-

nike. Prebralo jih je 2624 mla-

dih knjižnih »moljev«. 44 pa se 

j ih je odločilo, da bo postala 

knjiga njihova nova »prijatelji-

ca«. 

Uspešnice prejšnjega meseca 

so bile tudi v tem mesecu med 

najbolj iskanimi (Poletje v 

školjki , . . .) 

Seznam novosti, pa sestavlja-

jo : Deset pravljic Darje Lenar-

dič, živalske zgodbe za naj-

mlajše je zapisal v delu Božje 

drevce tudi Milan Šega, nekoli-

ko »večje« bralce tega oddelka 

bodo morda zanimale Šahov-

ske skrivnosti Sherlocka Hol-

mesa ter zgodbe v obliki poto-

pisa, ki j im je Avguštin Lah dal 

skupen naslov Eno samo upa-

nje. 

M L A D I N S K A K N J I G A 

Prostor ob kotičku »ideje za 

prosti čas« so namesto šolskih 

knjig zamenjale drobne knjiži-

ce, razni priročniki, za katere 

ni treba odšteti veliko denarja. 

Dobite j ih že za 3000 dinarjev. 

Nekoliko globlje pa bodo mo-

rali seči v žep tisti, ki bi radi 

kupili delo Poldeta Bibiča 

Igralec (6900), Dnevnik 

1951-1952 Edvarda Kocbeka, 

4000 dinarjev, za delo Sloveni-

ja, te poznam? pa 6240 dinar-

jev. V mesecu oktobru je v 

Mladinski knjigi v Titovem Ve-

lenju šel najbolje »v promet« 

roman Spomini na Afriko, po-

šli pa so tudi vsi izvodi Grado-

vi na Slovenskem Ivana Sto-

parja po 29 tisoč dinarjev. 

Kulturni dom v Šmartnem 
ob Paki postaja vse bolj sre-
dišče dogajanja v tej kraje-
vni skupnosti. Ob letošnjem 
občinskem prazniku so v 
njem svojemu namenu pre-
dali nove prostore knjižnice 

PRIREDITVE 0 PRIREDITVE 

SNEG NA KILIMANDŽARU 
V petek, 14. novembra ob 18.00, nam bo v knjižnici v Titovem Vcienju sve-

tovni popotnik Viki G R O Š E L J na prijeten način predstavil svoje popotovanje 
po Afriki in vzpon na Kilimandžaro. Pred nami bo zaživela Afrika z vsemi svo-
jimi naravnimi lepotami. 

Predavanje bo popestreno z diapozitivi in glasbo. 

IZVEN ABONMAJA 
COLLEGIUM MUSICUM 

Akademski komorni zbor C O L L E G I U M M U S I C U M iz Beograda bo na-
stopil v petek, 14. novembra v dvorani glasbene šole v Titovem Velenju. 

Dirigirala bo Darinka Matic-Marovič. 
Solisti: Svetlana Bojčevič — sopran, Aleksandra Ivanovič — mezzosopran, 

Aleksandar Manevski — bas, Darko Manie - bas, Kosta Popovič — klavir. 
Predrag Stefanovic klarinet. 

Program: 
A. Caplet — Gloria in Exeelsis Deo (iz troglasne maše za ženski zbor) 
B. Britten — A Ceremony Of Carols (koledarske pesmi) 
Z. Erič — Subito 
I. Kuljerič — Morje 
D. Despic — Elegija 
Zbor je bil ustanovljen leta 1971 in sodeluje na najpomembnejših tekmova-

njih in festivalih doma in v tujini. Umetniški vodja in duša zbora je beograjska 
umetnica Darinka Matič-Marovič, ki jo sicer poznamo tudi kot dirigentko aka-
demskega pevskega zbora Branko Krsmanovič. Tudi ona je nosilec najvišjih 
priznanj. Njena izredna muzikalnost, izrazita kreativnost, ogromna energija, en-
tuziazem in močan scenski temperament znova in znova prodrejo do tankoču-
tnih in strogih zahtev publike in kritike na najvidnejših odrih doma in po svetu. 

Vstopnice 1000 din. Šolska mladina 500 din. 

Grafike in risbe iz Brazilije 
Mednarodni center za kulturo iz Zagreba, je na povabilo Kultur-

nega centra Ivan Napotnik Titovo Velenje posredoval razstavo grafik 

in risb iz Brazilije. Odprli jo bodo (v galeriji Kulturnega centra Ivan 

Napotnik) danes, 13. novembra ob 19. uri. V programu pred otvoritvijo 

bo razgovor o Braziliji. 

V opusu grafik in risb se bo predstavilo sedem avtorjev s 43 ek-

sponati. 

Razstava je nastala ob manifestaciji »Srečanje z Brazilijo«, ki so 

j o skupaj pripravili Zavod za mednarodno znanstveno, prosvetno in 

tehnično kulturo iz Beograda in Zagreba ter Mednarodni center za 

Kulturo iz Zagreba. Sodobna grafika in risbe znanih avtorjev, ki so 

nosilci mnogih mednarodnih priznanj, je bila poleg Zagreba posta-

vljena tudi že v Sisku in je terminsko omejena, zato bo odprta le do 10. 

decembra in upamo, da si jo bodo ljubitelji slikarstva lahko ogledali. 

V soboto po otvoritvi bo ob 10. uri strokovno vodstvo po razsta-
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Četrtek, 13. I I . ob 18. in 20. uri S M R T V O Č E H - ameriški, srhljivka. V 
gl. vi.: Keith Carradine. 

Petek, 14. I I . ob 10. uri C A R S T V O Č U T I L francosko-japonski, erotski. 
O T R O K O M N E D O V O L I M O O G L E D A F I L M A ! 

Petek, 14. 11. ob 18. in 20. uri D 1 P L O M R A N E C : ameriški, komedija. V 
gl. vi.: Dustin Hoffman. Film. ki je nekoč navduševal takratne generacije z du-
hovitostjo ponovno na sporedu. Ena prvih vlog Dustina Hoffmana. ki gaje do-
končno potegnila v svet filma! 

Sobota in nedelja, 15., 16. 11. ob 18. in 20. uri C A R S T V O Č U T I L - fran-
cosko-japonski, erotski. Film, ki je nekoč buril duhove danes ostaja le še 100 
minut nabitih z erotiko. 

Nedelja, 16. I I . ob 16. uri O T R O Š K A M A T I N E J A POPOLVAR češki, 
igrani. 

Ponedeljek, 17. I I . ob 18. in 20. uri D I P L O M I R A N E C — ameriški, kome-
dija. 

Torek, 18. I I . ob 18. in 20. uri in ponedeljek, 17. 11. ob 10 uri L J U B I M C I 
POLETJA — ameriški. 

Sreda, 19. 11. ob 10.. 18. in-20. uri S M R T N O N O S N I L A S E R ameriški, kri-
minalka. v gl. vi.: Erick Estrada. 

KINO DOM KULTURE 
Nedelja, 16. I I . ob 10. uri O T R O Š K A M A T I N E J A - POPOLVAR - če-

ški, igrani, otroški. 
Ponedeljek, 17. I I . ob 18. uri! L J U B I M C I POLETJA - ameriški.Poletne 

počitnice v Grčiji. Zbirajo se mladi iz vsega sveta. 
O D 13. D O 18. I I . V S A K D A N V D O M U K U L T U R E F E S T I V A L 

K U N G - F U ! 

KINO ŠOŠTANJ 
Sobota, 15. I I . ob 16. uri O T R O Š K A M A T I N E J A POPOLVAR cé-

ški, otroški, igrani. 
Sobota, 15. 11. ob 18. uri S M R T V O Č E H - ameriški, srhljivka. 
Nedelja, 16. I I . ob 17.30 in 19.30 uri D I P L O M I R A N E C - ameriški, ko-

medija. 
Ponedeljek, 17. 11. ob 17.30 in 19.30 uri C A R S T V O Č U T I L francosko-

japonski, erotski. 
Sreda, 19.11. ob 19.30 uri L J U B I M C I POLETJA - ameriški. 

KINO ŠMARTNO OB PAKI 
Nedelja, 16. I I . ob 13.30 uri O T R O Š K A M A T I N E J A P O P O L V A R 

—češki, otroški. 
Torek, 18. I I . ob 19. uri C A R S T V O Č U T I L - francosko-japonski , erot-

K I N O V E L E N J E S I P R I D R U Ž U J E P R A V I C O D O S P R E M E M B E PRO-
G R A M A ! 

D O K I N O V E L E N J E 
vabi k sodelovanju vse, ki bi jih veselilo delo BILJATERJA v ki-
nodvorani Šoštanj. Delo je honorarno in v popoldanskem in ve-
černem času. Vsi interesenti stari nad 30 let naj se pisno ali po 
te lefonu (856-384) oglasi jo v pisarno Kina, Koroška 44, Titovo 
Velenje. 

DVIGNJENI ZASTOR 

Splav 
Nekateri posamezniki so se 

doslej večkrat pridušali, češ da 

Dvignjeni zastor z nekoliko pre-

veliko žolčnostjo obračunava z 

določenimi pojavi v velenjski 

kulturi. Pravijo, da je vse skupaj 

sicer navsezadnje res, toda manj-

ka baje konstruktivnosti, predlo-

gov, alternativ! Po dolgih pogo-

vorih smo se morali strinjati: al-

ternative niso le v konkretnih de-

janj ih, temveč predvsem v bese-

dah. Ponujamo vam torej 

SPLAV! 

Toda pozor! Ne bomo besedo-

vali o najbolj razširjenem pome-

nu te besede (odprava živega člo-

veškega plodu); prav tako ne bo-

mo namigovali na nove in sveže 

ideje, ki se porajajo v glavah na-

ših občanov (pa zaradi »nesre-

čnih« okoliščin vedno znova 

splavijo)! Govorili bomo natan-

ko o tem, kar si pod besedo 

SPLAV predstavljajo čolnarji, ri-

biči, plavalci in turisti. Torej kup 

lesa, ki zaradi čudnih fizikalnih 

zakonov samostojno plava po 

vodi. 

Denimo, da je ta voda velenj-

sko jezero, sicer res mrtvo in ra-

dioaktivno, toda ob malenkostih 

se v naši dolini res ne smemo več 

ustavljati. Veliki turistični posli 

se ponavadi sklepajo ob majhnih 

stvareh, zato vam povsem resno 

predlagamo, da se zamislite nad 

predstavljeno podobo, ki bo 

morda nekoč celo uresničena. 

Torej: velenjsko jezero, na 

njem zasidran splav, ki lahko 

sprejme 50 do 150 ljudi-gostov. 

Njegova površina je med 200 in 

300 kvadratnimi metri, ravno 

prav, da je na njem glavni pro-

stor za goste (mize) pokrit s plat-

neno streho, garderobni prostori, 

sanitarije, skladišče in gostinski 

del (šank, manjša kuhinja ipd.). 

Splav ima lastni vir električne 

energije (agregat) ali pa je s pod-

vodnim kablom povezan s kop-

nim. Gostinska ponudba je lah-

kotna, takšna da ne obremenjuje 

telesa in duha (izbrane jedi in pi-

jače v majhnih količinah: pleme-

nite žgane pijače, sokovi, izbrane 

kave, sadni napitki in jedi, brez-

mesne jedi, ribe, siri . . . ) Prostor 

osvetljujejo lampijoni, osebje je 

brezhibno opravljeno in uglaje-

no. Celotno dogajanje obvladu-

jeta najmanj dva posebna usluž-

benca, ki sta sposobna tudi reše-

vanja iz vode. Splav zaživi na po-

mlad in ugasne jeseni, vsak dan 

zvečer in globoko v noč. S kop-

nim je povezan s čolni na vesla, 

ki ob določenih urah prepeljuje-

jo goste v obeh smereh. 

In zdaj k najpomembnejšemu: 

splav je izredno kulturno središ-

če, saj vsak večer predstavlja iz-

brane umetnike, kulturnike, go-

vorce, znanstvenike, javne delav-

ce, glasbenike, slikarje, gledališ-

čnike, fotografe, slikarje-portreti-

ste, šansonjerje . . . Na njem delu 

jejo kulturne »delavnice« (ume-

tniki celo poletje ustvarjajo in na 

večer razstavljajo-prikazujejo-

prodajajo svoje izdelke). Prireja-

jo se koncerti resne glasbe, otvo-

ritve likovnih razstav, literarni 

večeri, serenadni večeri, športne 

prireditve (surf, jadranje, čolnar-

jenje), poroke . . . itd. ipd. 

In gostje, domačini in turisti? 

Predvsem uživajo! Lepo j im je, 

sproščeni so, prijazni, zadovolj-

ni, razumevajoče poslušajo sobe-

sednike, kramljajo z umetniki, 

morda celo poprimejo za instru-

ment, slikarski čopič . . . okoli 

njih spokojna vodna širjava, ob 

njih ljudje, ki j im je na trenutke 

dovolj pehanja za materialnimi 

dobrinami. G loboko v noč sede-

jo v zadnji čoln, ki j ih popelje 

proti obali, zadovoljni, polni ži-

vljenjske radosti in sreče. 

Vse se vrti, je v trenutku slabo-

sti rekel neki filozof. Naj bo ta-

ko, če ne gre drugače, pristavlja-

mo, toda naj se vrti vsaj na tak 

način, da bomo od tega kaj imeli 

tudi mi. Še posebej, ker vemo, da 

v nekem zalivu velenjskega jeze-

ra sameva okostje predstavljene-

ga raja — okostje, ki zaenkrat 

gosti le odsluženo črpalko Rud-

nika lignita Velenje. 

ODMEVI 0 ODMEVI 

Diskretni šarm umetnosti 
Nepodpisanemu avtoriu član-

ka D I S K R E T N I Š A R M UMET-
NOSTI iz grupe K I N O 16, ki je 
v predhodni številki prikazoval 
dogodke okoli rednega popravi-
la dvigala v knjižnici, sporoča-
mo, da je dvigalo sedaj srečno 
popravljeno in da bi se morda 
razpisal še o polaganju kanaliza-
cijskih cevi za domom kulture, ki 
je sedaj aktualno. 

V zvezi s pomanjklj ivim pisa-
njem o literarnem in filmskem 
večeru dne 28. okt. pa moramo 
nepodpisanega avtorja spomniti 
na to, da je to prireditev priredi-
la S O Z D Gorenje, DSSP Odde-
lek za rekreativno in kulturno 
dejavnost, v okviru Dnevov Go-
renja. Kakor razberemo in razvi-
dimo iz Informatorja je ta prire-

ditev kljub maloštevilnemu ob-
činstvu kar dobro uspela, (te pa 
nepodpisanemu avtorju kljub te-
mu karkoli ni bilo všeč, bi moral 
odgovor iskati pri organizatorju, 
saj so v domu kulture dobili le 
naročilnico za uporabo prosto-
rov za to prireditev. To okolišči-
no pa je nepodpisani avtor za-
mùlcal. 

Zamolčal pa je še eno »malen-
kost«: najbolj nekulturno deja-
nje na tem večeru je namreč pov-
zročil nepodpisani avtor sam, saj 
je hrupno zapustil literarni večer 
ravno v trenutku, ko j e starosta 
slovenskih pisateljev 
stoje bral odlomek o 
taborišču Mathausen . 

) je 
Ivan Potrč, 
umiranju v 

ega 
Ivan Napotnik 

Vabilo na kung fu 
filmski festival 
od 13. do 18. novembra, vsak dan ob 18.00 in 20.00 v veliki dvorani Kul-

turnega doma. 

Odločil i smo se, da vam predstavimo nekaj najboljših filmov iz žanra, 

nad katerim ste se doslej le zmrdovali! Narobe! Vemo, da vam gredo 

hongkonški »xeroxi« na živce, ker imajo po splošnem prepričanju na-

ivno, pravljično, idiotsko in mitsko strukturo. T O D A ! Kot v vsakem 

žanru, tudi v hongkonškem akcijskem filmu najdemo dela, ki ga 

vzpostavljajo kot umetnost. Med tisoči filmi o borilnih veščinah in 

kungfuju jih je le okoli 40 brez dvoma zelo kvalitetnih: med leti 1970 

in 1975 je najboljše posnel Chang Chen, ki je tudi avtor štirih filmov 

iz našega programa. Ta je naslednji: 

četrtek, 13. 11. 

petek, 14. I I . 

sobota, 15. I I . 

nedelja, 16. 11. 

ponedeljek, 17. 11. 

torek, 18. I I . 

P R E S E N E Č E N J E : 

N A G R A D E : 

G V E R I L C I (režija: Chang Chen) 

B R E Z R O K I M A Š Č E V A L C I (režija: Chang 

Chen) 

E N O R O K I B O K S A R (režija: Ching Ho) 

LETEČA G I L J O T I N A (režija: J immy Wang 

Yu) 

M E Č R U M E N E G A Z M A J A (režija: Chang 

Chen) 

TR INAJST S INOV R U M E N E G A Z M A J A 

(režija: Chang Chen) 

pred začetki predstav bodo demonstracije kung 
fuja v živo! 

T ISOČI IN DVATISOČ I OB ISKOVALEC FE-

STIVALA BOSTA PREJELA B R E Z P L A Č N E 

VSTOPNIC E ZA O B I S K VSEH F I L M S K I H 

PREDSTAV V O B Č I N I D O K O N C A LETA! 

NA FESTIVAL VABITA: K I N O P O D J E T J E in 

K I N O 16 Velenje 
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VEGRAD, n. sol. o Titovo Vele-
nje 
Gradbeno industrijsko podjetje 
Delovna skupnost skupnih 
služb, Titovo Velenje 

Na osnovi sklepa komisije za 
delovna razmerja TOZD Meha-
nizacija, objavljamo prosta dela 
in naloge 

AVTODVIGALISTA 
POGOJI: 
izpit za avtodvigalista 
vozniški izpit E kategorije 
Delo je za nedoločen čas, ob-
vezno poizkusno delo. 

Prošnje z dokazili o izobrazbi 
naj kandidati pošljejo v roku 8 
dni na naslov: GIP Vegrad 
Titovo Velenje, Prešernova 9 a, 
TitovQ Velenje. 

roi 
ELKROJ — proizvodnja mod-
ne konfekcije Mozirje n. sol. 
o. 

OBJAVLJA 

prosta dela in naloge 

konfekcionar — 15 delav-
cev v TOZD Konfekcija 
Šo&tanj in 15 delavcev v 
TOZD Konfekcija Mozirje 

POGOJI: 

— konfekcionar I. ali II. (II. ali 
III. stopnja) 

— NK delavec 

— poskusno delo 2 meseca 

Delovno razmerje je za nedo-
ločen čas. 

Vsi zainteresirani naj vložijo 
pismene prijave na naslov: 
ELKROJ Mozirje — Splošni 
sektor v roku 8 dni od objave. 

O izbiri bodo kandidati obve-
ščeni v roku 30 dni po opra-
vljeni izbiri. 

EKO 
ELEKTROKOVINARSKA OPREMA 
TITOVO VELENJE 
Kadrovska služba 

Komisija za delovna razmerja TOZD Vzdrževanje objavlja pro-
sta dela in naloge: 

Izvajanje specialnih in ključnih strojno vzdrževalnih 
del 

(ponovljen razpis) 

Pogoji: 

— strojni tehnik oz. strojni delovodja 
— 3 leta delovnih izkušenj 
— seminar s področja hidravlike in pnevmatike 
Poskusno delo traja 40 dni. 

Komisija za delovna razmerja Delovne skupnosti skupnih 
služb objavlja prosta dela in naloge: 

Vodenje plansko analitske službe 

Pogoji: 

— visoka izobrazba ekonomske smeri 
— 2 leti delovnih izkušenj na področju planiranja 

Prijave sprejemamo 15 dni po objavi. Kandidati naj pošljejo pri-
jave z dokazili o izpolnjevanju pogojev na naslov: Elektrokovi-
narska oprema, Kadrovsko socialna služba, Štrbenkova 10, 
Titovo Velenje. 

Z izbranima kandidatoma bomo sklenili delovno razmerje za ne-
določen čas. 

Kandidati bodo sprejeli odgovor v 30 dneh od dneva poteka 
razpisa. 

C 
objavlja 1 

javno licitacijo 

Delovna organizacija 
KOMUNALA Mozirje 
Mozirje 307a, 63330 MOZIRJE 

rabljenega poltovornega avtomobila kombi IMV 2002 D, 
ki bo v sredo, dne 19. 11. 1986 ob 10. uri v Mozirju 307 a. 

Izklicna cena je 300.000.— 

Ogled vozila je na dan licitacije od 8,—10. ure. Varščino v višini 
10 % od izklicne cene bomo sprejemali od 9.30 do 10. ure. 

Nakup vozila je po sistemu »videno 
klamacij ne bomo upoštevali. 

kupljeno«, kasnejših re-

Kupec plača kupljeno vozilo takoj ali najkasneje v treh dneh po 
licitaciji. Prometni davek ni obračunan v ceno. 

KEMIČNA ČISTILNICA 
IVANA SEVER 
KARDELJEV TRG 5 

Titovo Velenje 

OBVEŠČA 

občane Titovega Velenja, 
predvsem pa krajane krajevne 
skupnosti Edvarda Kardelja, 
da je odprta nova kemična či-
stilnica oblek in tkanin. 

Vabimo, da nas obiščete in se 
prepričate o kakovosti naših 
storitev 

Delovni čas: 

ponedeljek, torek, četrtek in 
petek od 13. do 17. ure, 
ob sredah od 8. do 12. ure in 
od 14. do 17. ure, 
ob sobotah pa od 9. do 12. 
ure. 

MABTIN0VANJE 
v restavraciji Nama 

Titovo Velenje 

15. novembra 
ob 20. uri 

izbrane domače »Martinove« jedi 
dobra kapljica in 
STARI ZNANCI 

VABLJENI! 

REK Delovna skupnost 
Družbeni standard 
n. o. sol. o., Velenje 

RESTAVRACIJA JEZERO 
IN 
RESTAVRACIJA DELAVSKI 
KLUB 
TITOVO Velenje 
VABITA NA 

MARTINOVANJE 
v soboto, 15. novembra 1986 
Ob bogatem zabavnem programu in dobri glasbi bo poskrbljeno za pri-
stne Martinove jedi in novo vino. 
VABLJENI! 

G O S T I N S T V O P A K A , p. o . 
T i t o v o V e l e n j e , R u d a r s k a 1 
H O T E L P A K A T I T O V O V E L E N J E 

v a s v a b i n a 

VESELO MARTINOVANJE 
15. n o v e m b r a o b 20. u r i . 

Postregli vas bomo z Martinovimi dobrotami ter domačim vinom. 

Zabaval vas bo ansambel STRMINA. 

V s t o p n i n e n i ! 

I n f o r m a c i j e in r e z e r v a c i j e p o t e l e f o n u 853 -351 . 

V L J U D N O V A B L J E N I ! 

INVESTICIJE 

I P O K 

INTEGRIRANO 
PLANIRANJE 
OBLIKOVANJE 
KRMILJENJE 
ORGANIZACIJ 
IN 
PROIZVODNJE 

PRODUKTIVNOST 

RENTABILNOST 

GOSPODARNOST 

— dr. Edgar Theis, 
dipl. inž. dipl. oec. — 
direktor HEFA Inštituta 

— dr. inž. Klaus 
IS or t h — ekspert ILO 
(mednarodne organiza-
cije de!ft) 

A'i veliko seminarjev, 
kjer bi predavali tako 
visoko usposobljeni 
strokovnjaki o rešitvah 
problemov, ki najbolj 
tarejo naše gospodar-
stvo. 

— prof., dipl. inž. dr. 
inž., dr. oec. U. W. Geit-
ner — predavatelj Uni-
verze v Kasslu 

bodo od 13. do 15. no-
vembra 1986 f Topolšici 
informirali poslovodne 
delavce Slovenijo o go-
spodarskih in teh ničnih 
sistemih ZRS. 
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P R O D A M PR IKOL ICO ZA 
OSEBNI AVTO. Telefon 
882-360. 
OSEBNI AVTO ZASTAVA 128, 
letnik 1984, prevoženih 
34.000 km prodam. Potrebna so 
večja kleparska popravila. Tele-
fon 063-840-166 Ljubno ob Savi-
nji. 
HI-FI STOLP DUAL, radio ka-
setofon AKAI , dva fotelja, ku-
hinjski element, klubsko mizico, 
telefon Iskra, prodam. Telefon: 

854-251, dopoldan in 854-643, 
popoldan. 
P IAN INO PETROF prodam za 
70 SM. Telefon 857-782 
P R O D A M OSEBNI AVTO GS, 
letnik 76, cena 30 SM, Kovač, 
Uriskova 49, Pesje. 
P R O D A M TELICO, brejo 5 me-
secev. Rečica 11, Šmartno ob Pa-
ki. 
G L O B O K OTROŠKI VOZI-
ČEK TRIBUNA, prodam, ra-
bljen samo eno poletje, za 35.000 
din. Telefon 857-171. 
U G O D N O P R O D A M KOTNO 
S E D E Ž N O GARNITURO IN 
FRANCOSKO POSTELJO. In-
formacije popoldan po telefonu 
857-231. 
»KATRO«, letnik 83, registrira-
no do junija 87, prodam. 
855-450. 
ZASTAVA 101, letnik 1976, pro-
dam. Telefon 853-172. 
KOMERCIALNA SKUPINA 
»DALTON« išče bobnarja. Sa-
mo resni interesenti naj se oglasi-
jo na naslov Kralj, Srebotnikova 
4, Titovo Velenje, pri Kolodvor-
ski restavraciji. 
P R O D A M PRALNI STROJ 
G O R E N J E , dobro ohranjen, za 
6 SM ter regale za dnevno sobo. 
Informacije po telefonu 853-373, 
po 16. uri. 
P R O D A M ZASTAVO 750 LS, 
letnik september 1984. Telefon 
856-672, dopoldne. 
P R O D A M BREJO TELICO 
O D L I Č N E G A POREKLA.J/era 
Jaš, Šentilj 48, Mislinja. 
P R O D A M OTROŠKO POSTE-
L J I C O , jogi vložek in nahrbtnik. 
Telefon 857-195. 
P R O D A M TONSKI PROJEK-
T O R SANKYO, kamero Chinon 
872 in filmsko platno. Informaci-
je po telefonu 854-172. 
RUDARSKI OKTET IZ TITO-
VEGA VELENJA vabi k sodelo-
vanju pevce L tenoriste. Vsi, ki 
želijo ssodelovati v oktetu, naj se 
oglasijio 17. novembra ob 19. uri 
v Glasibeni šoli v Titovem Vele-
nju. 

U G O D N O PRODAM KULTI-
VATOR GORENJE - Univer-
zal s priključki. Telefon 
062-845-193. 
IZGUBILA SEM ŽENSKO RO-
Č N O URO ZNAMKE DOXA, z 
vgravirano 10. obletnico Gore-
nja. Poštenega najditelja prosim, 
da mi jo proti nagradi vrne na 
naslov: Milena Novak, Kidriče-
va 55, Titovo Velenje. 

U G O D N O PRODAM SEDE-
Ž N O GARNITURO, risalno de-
sko in dvojne smuči (170 in 
180 cm) Zabovnik, Škale 144, 
Titovo Velenje ali po telefonu 
855-151, od 6. do 14. ure. 
SPREJMEM KAKRŠNOKOLI 
DELO NA D O M (administrati-
vno ali rokodelsko). Ponudbe 
pošljite na upravo lista pod šifro 
»HITRA IN ZANESLJIVA« 

d e ž u r s t v a 

Dežurni zobozdravnik v Zdrav-
stvenem domu Velenjr : 

15. in 16. novembra — dr. Sta-
ne Grasselli, Splitska I, Titovo 
Velenje. 

Dežurni veterinar na Veterinar-
ski postaji Šoštanj: 

od 14. do 21. novembra — Mi-
lan Matko, dipl. vet.. Topolšica 
15, telefon 891-166. 

GIBANJE PREBIVALSTVA. GIBANJE 
Matični urad Šoštanj: 

Smrti: 

Martin Razdevšek iz Titovega Vele-
nja, Prisojna 14; roj. 1936, Vincenc 
Kotnik iz Florjana 50, roj. 1917, Ja-
nez Sedlšak iz Solčave 66, roj. 1921, 
Matevž Rihter iz Lačje vasi 17, roj. 
1906, Franc Lah iz Celja, Prešernova 
ul. 7, roj. 1903, Neža Lekše iz Skorne-
ga pri Šoštanju 52 a, roj. 1906. 

Matični urad Velenje: 
Poročili so se: 

Janez Turnšek, roj. 1956, strojni 
ključavničar iz Titovega Velenja in 
Martina lrmančnik, roj. 1960, frizerka 
iz Titovega Velenja. 

Smrti: 
Antonija Mavrič, upokojenka iz Ti-

tovega Velenja, Šmarška 2, roj. 1895. 
Rudi Pesjak, delavec iz Titovega Ve-
lenja, Kidričeva 55, roj. 1961. 

M Iskra 
ISKRA - ELEMENTI — FERITI Ljubljana 

ISKRA ELEMENTI, n. sol. o., FERITI, n. sub. o., Ljubljana, 
Stegne 19 

objavljamo prosta dela in naloge v proizvodnji Ljubno—Solčava 

1. VZDRŽEVALCA ELEKTRONIKE v proizvodnji Ljubno 

Pogoji: elektrotehnik — šibki tok, 3 leta delovnih izkušenj pri 
podobnih delih 

2. VZDRŽEVALCA STROJEV IN NAPRAV (2 delavca) 

Pogoji: elektromehanik in strojni ključavničar, 2 leti delovnih 
izkušenj, dvoizmensko delo 

3. POMOČNIKA VODJE MONTAŽNE DELAVNICA Solčava 

Pogoji: elektrotehnik — šibki tok, 2 leti delovnih izkušenj ali 
elektromehanik, 3 leta delovnih izkušenj 

4. VEČ DELAVK 

za dela v montažni proizvodnji Ljubno 
Pogoji: dokončana osnovna šola, dvoizmensko delo, delo-
vno razmerje za določen čas 

Za objavljena dela od 1 do 3 delo združujemo za nedoločen čas 
s 3-mesečnim poizkusnim delom. 

Pisne prijave z dokazili pošljite v 8 dneh na naslov: ISKRA ELE-
MENTI-FERITI,Ljubljana, Stegne 19. Pojasnila dajemo po telefo-
nu (061) 576-928. 

ZAHVALA 

Ob nenadomestljivi izgubi dragega moža, očeta, tasta, brata, starega oče-
ta, pradeda in strica 

Alojza Pantnerja 
Lahovega očeta iz Sela 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, znancem, sosedom in vsem, ki so ga v tako veli-
kem številu pospremili na njegovi zadnji poti in nam na kakršenkoli način nesebično 

pomagali. 
Zahvaljujemo se celotnemu zdravstvenemu osebju, ki mu je lajšalo bolečine, govornikom 

pevcem in duhovniku za opravljen obred. 
VSEM ŠE ENKRAT ISKRENA HVALA! 

Vsi njegovi. 

ZAHVALA 

V 70. letu starosti nas je zapustil naš dragi mož, oče, tast stari ata in brat 

Vinko Kotnik 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem in znancem za darovano cve-
tje in vence ter nesebično pomoč v teh težkih trenutkih. 

Posebna zahvala velja DO TUŠ, društvu upokojencev, govornikom, zvezi borcev, sodelavcem 
TEŠ in Modnemu salonu, godbi in pevcem ter g. župniku za opravljeni obred. 

Žalujoči : Žena Gabrijela, hčerka Gabrijela in sin Drago z družino. 

ZAHVALA 

Ob prerani izgubi dragega moža, očeta in dedija 

Jožeta Žalika 
iz Šmartnega ob Paki 

s se iskreno zahvaljuejmo vsem sorodnikom, prijateljem, znancem, sosedom, še posebej Želez-
inikovim, Jožetovim sodelavcem za nudeno pomoč, izrečena sožalja, darovano cvetje, dr. Stu-
iparju za zdravljenje, gasilcem za spremstvo na njegovi zadnji poti, pevcem, g. duhovniku za 

obred in vsem, ki ste ga pospremili na njegovi zadnji poti. v 

Žalujoči: žena Marija, sinova Jože z družino in Zdravko z Rokijem 

Najhujša vseh bolečin, 
je v nesreči, 
srečnih dni spomin. 

Dante 

ZAHVALA 

V 50. letu starosti se je za vedno poslovil od nas 

Martin Razdevšek 
Onemel je njegov vedri nasmeh, ostala je želja neizpolnjena. 

Iskreno se zahvaljuejmo vsem sosedom, sorodnikom, prijateljem, sodelavcem in znancem, ki 
ste se zadnjič poklonili njegovemu spominu, mu darovali cvetje in nam ustno ali pisno izrazili 

sožalje in ga pospremili na njegovi zadnji poti. 
Hvala govornikom za čudovite besede slovesa, rudarski godbi, pevcem in častni straži. 

Hvala zdravstvenemu osebju bolnišnice Topolšica in duhovniku za opravljen obred. 

ŽALUJOČ I : žena Jožica, sin Simon in hčerka Jana z možem Jožetom. 

Ne jokajte ob mojem grobu, 
le liho k njemu pristopile 
spomnite se. kako trpel sem 
in večni mir mi zaželite. 

ZAHVALA 

V 89. letu je prenehalo biti plemenito srce našemu dobremu možu, očetu, 
staremu očetu, tastu in pradedu 

M i h a e l u Narafoéi t lk ì i 
Od njega smo se poslovili v ponedeljek, 3. novembra 

i Zahvaljujemo se vsfm sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, da-
rovano cvetje ter vsem, ki ste ga v tako velikem številu pospremili na njegovi zadnji poti. 

1 Posebej se zahvaljujemo dr. Ivami Kralju za dolgoletno zdravljenje in nesebično pomoč v nje-
govi težki bolezni. 

1 Lepa hvala tudi tovarišu Brglezu za pozornost in pomoč, sosedu Soviču in njegovi ženi, ki sta 
nam v težkih trenutkih stala ob strani in pomagala. 

I Iskrena hvala tovarišu Goiogiancu za poslovilne besede, pevcem za zapete žalostinke in go-
spodu duhovniku za opravljen obred. 

i Žalujoči: žena Tilka, hčerka Milica z družino, sinovi Janko, Miha, Andrej in Dani z družinami 
ter ostalo sorodstvo. 

ZAHVALA 

ob boleči izgubi drage žene 

I v a n k e D o b e l s e k 
"iz Pesja 
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se iskreno zahvaljujemo dr. primarijo ElJAVŽU za nego in zdravljenje. Datronažni sestri. Da-
rinki Rednak, Mici Doki, Vidi Forštner in družinam Hladin za vsestransko pomoč. 

Posebno zahvalo izrekam govornicama Zlati Ze.vnik in Mariji Zorž za lepe poslovilne besede. 
Iskrena zahvala velja tudi vsem sosedom, prijateljem, znancem in vsem, ki sojo pospremili na 

njeni zadnji poti ter ji poklonili cvetje. 

Žalujoči: mož Ivan 



Osijek: Velen je 18:28 
Rokometašice Velenja so na gostovanju povsem nadigrale igral-

ke Osijeka, nekdanje prvoligašice. Domačinke so znova zaigrale iz-
redno slabo in tudi povprečne gostje so jih povsem nadigrale. Velenj-
čanke so vodile ves čas tekme, v drugem polčasu pa so se z nemočni-
mi domačinkami celo poigravale. Veliko samozavesti je Velenjčan-
kam z odličnimi obrambami dajala vratarka Hauptmanova, zato viso-
ka zmaga z 28:12 (13:9) ni naključje. Zadetke za Velenje so dosegle: 
Golič 7, Kričej in Misaljevič po 4, Plaskan, Felle in Zidar po 3 ter Ko-
tnik in Kralj po 2. V naslednjem kolu bodo Velenjčanke doma igrale s 
prvouvrščeno ekipo Jedinstva, ki po 8. kolih še ni oddala nobene toč-
ke in na razpredelnici prepričljivo vodi. 

IUV UsnjanŠoštanj 27:26 
Šoštanjskim rokometašem ni veliko manjkalo, pa bi bili uspešni 

tudi v tretjem zaporednem derbiju, tokrat na gostovanju pri ekipi 
Usnjarja. Seveda velja povedati, da so domačini zanesljivo vodili vse 
do deset minut pred koncem, nato pa so se razigrali gostje in rezultat 
trikrat izenačili. Za osvojitev vsaj točke je Šoštanjčanom zmanjkalo 
časa in športne sreče, saj so domačini dosegli zmagoviti zadetek tik 
pred koncem srečanja in s tem povedli na lestvici, rokometaši Šošta-
nja pa na drugem mestu zaostajajo za dve točki, skupaj še z dvema 
ekipama. V soboto ob 20. uri se bodo v Rdeči dvorani pomerili s trbo-
veljskim Rudarjem. 

Kovinar:Rudar 2:3 
Nogometaši Rudarja so se kot kaže le »ujeli« in nizajo zmage 

eno za drugo. Ostre kritike in nekaj bodic, tudi z naše strani, so ven-
darle nekaj zalegle in nogometaši Rudarja so se v zadnjih kolih že 
povzpeli za hrbet najboljšim ekipam na lestvici. V nedeljo so bili 
uspešni na gostovanju v Mariboru, kjer so premagali Kovinarja s 3:2 
(0:2). Po prvem polčasu je sicer kazalo, da bo zadnjeuvrščena ekipa 
Kovinarja le osvojila prve točke, saj so domačini vodili že z 2:0, ven-
dar le ni bilo tako. Po odmoru so namreč prevzeli pobudo gostje in z 
zadetkoma Salije in Brdžanoviča najprej izenačili, v 74. minuti pa je 
Salija zapečatil usodo domačinov. Dejstvo je, da so domačini sicer 
igrali odprto, njihove hude napake v obrambi pa so gostje vešče kaz-
novali. Rudarjevi nogometaši so sedaj na petem mestu, že v nedeljo 
pa se bodo doma pomerili z močno ekipo Teol Slovana. 

Gojitelji malih živali 
w 

Se ena uspešna razstava 
Društvo gojiteljev čistopasem-

skih malih živali v Titovem Vele-
nju obstaja že pet let. Danes šte-
je sto dvajset članov, od tega jih 
polovica aktivno dela. Vsako le-
to pripravi društvo tudi razstavo. 
Tokrat je bila v soboto in nedeljo 
v prostorih osnovne šole Antona 
Aškerca v Titovem Velenju. 

Veliko zanimanja je zbudila še 
posebno pri mladih, čeprav tudi 
starejši niso bili tako redki obi-
skovalci. Marjan Gruber, začasni 
predsednik tega društva nam je 
povedal, da so tokrat razstavljali 
kar 200 živali: Perutnino, zajce, 
nutrije, koze . . . « 

»Pred dvema letoma smo rejci 
malih živali dobili parcele nad je-
zerom. Podelili smo jih rejcem iz 

Titovega Velenja, ki so na njih po-
stavili farme. Danes se rezultati 
že kažejo. Na trg prihajajo prvi 
kilogrami mesa, jajčke, nutrije za 
krzno.« Člani tega društva se do-
bivajo vsako prvo sredo v mese-
cu v prostorih družbenih organi-
zacij na Konovem. Sestajajo se 
ob 18. uri in če koga zanima nji-
hovo delo, če bi se jim rad pri-
družil, je dovolj, da se udeleži 
enega od teh srečanj. Člani dru-
štva pa bodo vsakega novega čla-
na še posebaj veseli. 

Po tej uspešni razstavi je Mar-
jan Gruber dejal: »Radi bi se za-
hvalili vodstvu osnovne šole Anto-
na Aškerca, krajevni skupnosti 
Konovo in rudarskim škodam 
Rudnika lignita Velenje, ki imajo 
za nas toliko posluha.« 

Otrokom so bile všeč vse razstavljene živali, vse so si z zanimanjem 
ogledovali, kakšno so celo pobožali, najbolj navdušeni pa so bili nad ko-
zami. In če so se kakšne lahko še dotaknili, je bil to zanje dogodek dne-
va. 

MILIČNIKI SO ZAPISALI # MILIC 

TRČIL V TOVORNJAK 
Po Šaleški cesti v Titovem Ve-

lenju je vozil 3. novembra, malo 
pred 14. uro voznik tovornjaka 
CE 219 776 Franjo Krmpotič. V 
bližini križišča s Kidričevo cesto 
je trčil vanj voznik kolesa z mo-
torjem Stanislav Podpečan, ki je 
vozil za njim. Pri trčenju se je 
voznik kolesa z motorjem hudo 
telesno poškodoval. 

PODLEGEL POŠKOD-
BAM 

Voznik avtobusa LJ 136 004 
Milivoje Cukič je peljal 4. no-
vembra ob 6. zjutraj z avtobusne 
postaje v Titovem Velenju. Ko je 
zavijal na Šaleško cesto (proti 
Celju) je z desne strani, izven 
prehoda za pešce, nenadoma pri-
tekla pešakinja, šestinsedemde-
setletna Terezija Marin. Prišlo je 
do trčenja. Hudo poškodovano 
so odpeljali v celjsko bolnišnico, 
kjer je poškodbam čez dva dni 
podlegla. 

HUDE TELESNE PO-
ŠKODBE 

Iz Titovega Velenja proti Slo-
venj Gradcu je peljal 4. novem-
bra, malo po 11. uri dopoldne, 
voznik kolesa z motorjem Ivan 
Avberšek (1929). V Selah je zavil 
levo in pri tem trčil v tovornjak, 
ki ga je vozil Juri Šorn (1950). 
Voznik Avberšek se je pri trčenju 
hudo telesno poškodoval. 

TRČIL V AVTOBUS 
Po cesti talcev v Titovem Vele-

nju je vozil prav tako v torek, 4. 
novembra malo pred 14. uro voz-
nik avtobusa CE 200 996 Štefan 
Orter (I960). Pred križiščem s 
Prešernovo cesto je začel usta-
vljati vozilo, za njim pa je pripe-
ljal voznik kolesa z motorjem 
Vladislav Selič (1914) in se zale-
tel vanj. Pri trčenju se je voznik 
Selič lažje telesno poškodoval. 

ZBIL OTROKA 
Pa še ena prometna nesreča se 

je pripetila v Titovem Velenju v 

Železničar:Elkroj 2:1 
Gostitelji io po štirih zaporednih porazih končno le osvojili obe 

točki, čeprav je sprva kazalo, da bodo odlični gostje iz Mozirja zma-
gali še na tem gostovanju. V prvem delu igre so bili mozirski nogome-
taši boljši nasprotnik, od treh zares lepih priložnosti so izkoristili le 
eno, strelec pa je bil B. Remic. Po odmoru so domačini zaigrali bolj 
podjetno in v 50. minuti rezultat izenačili, devet minut kasneje pa do-
segli zmagoviti zadetek. V nedeljo se bodo nogometaši Elkroja doma 
pomerili z ekipo Ljubljane, obe točki pa bi bili za gostitelje še kako 
pomembni v bòju za sredino razpredelnice. 

Slovenj Gradec :Šmartno 3:0 
Nogometaši Smartnega so v nedeljskem kolu gostovali v Slovenj 

gradcu in nekoliko presenetljivo visoko izgubili s 3:0 (1:0). Igralci 
obeh moštev so prikazali slabo igro, gostje so zamudili nekaj izrednih 
priložnosti, na njihovo žalost pa so svoje izkoristili dbmačini in zma-
gali. Šmarčani so sedaj na tretjem mestu, za vodilnim Steklarjem pa 
zaostajajo za tri točke. 

Topolšica Kajuh: 

Paloma Branik 3:2 
V razburljivem prvenstvenem srečanju so topolške odbojkarice 

premagale zelo dobro ekipo iz Maribora s 3:2 (12, -9 , -8 , 10, 12). 
Gostiteljice so visoko povedle v prvem nizu, nato pa popustile in iz-
kušene gostje so vztrajno nabirale točke ter celo izenačile na 12:12. 
Domača vrsta je nato z boljšim servisom vendarle dobila niz. V dru-
gem in tretjem nizu so na igrišču prevladovale gostje, v četrtem in pe-
tem pa so se razigrale gostiteljice in z bolj učinkovito igro zasluženo 
osvojile nov par prvenstvenih točk, s katerim so še naprej v vrhu raz-
predelnice. 

Topolšica :Narodni dom 0:3 
Domačini so v petem kolu republiške lige doživeli poraz proti fa-

voriziranim gostom iz Ljubljane z 0:3 ( - 11, - 10, -9) . Čeprav so od-
bojkarji Topolšice tokrat zaigrali veliko bolje, kot v prejšnjem kolu, 
so morali priznati premoč tehnično bolje pripravljenih gostov. 

V naslednjem kolu se bodo odbojkarji in odbojkarice Topolšice 
na domačih igriščih pomerili z ekipama Mežice. Dekleta bodo pričela 
svoje srečanje v telovadnici osnovne šole Karla Destovnika-Kajuha v 
soboto ob 16. uri, dve uri kasneje pa se bodo fantje v Topolšici pome-
rili, prav tako seveda v Mežico. 

Elektra:Zagorje 93:80 
Košarkarji Elektre so zmagali še petič zapored. Tokrat so prema-

gali ekipo Zagorja s 93:80 (48:39). Povedli so takoj na začetku sreča-
nja, v 15. minuti dovolili gostom, da so povedli s 34:32, nato pa zai-
grali bolj zbrano in dobili polčas z 48:39. Z dobro igro v nadaljevanju 
so zanesljivo zmagali, na še boljšo igro pa je vplivala poškodba Upni-
ka, kar pa so nadoknadili ostali igralci. Za dobro igro zaslužijo po-
hvale vsi igralci, čeprav se pozna, da še vedno niso v najboljši formi. 
Sedaj sta za košarkarje Elektre na vrsti dve lažji tekmi, na katerih pri-
čakujejo ves izkupiček. Najprej bodo doma igrali z ekipo Kozja, nato 
pa gostovali v Brežicah. 

Proti Zagorju so igrali: Sevšek, Lipnik 2, Pečovnik, Dumbuya 16, 
Mlinšek 29, Cajner 3, Breznik 33, Rotovnik 6, Brešar 2 in Plešej 1. 

Elektra:Domžale 92:91 
Kadeti Elektre so v prejšnjem kolu po razburljivi igri in šele po 

podaljšku premagali vrstnike Domžal z 92:91 (36:34). Igrali so: Pinter 
6, Mrzel 24, Gojevič 30, Ocvirk, Purnat, Goleš, Vovk 30, Gregore in 
Bogataj. 

Uspešni so bili tudi v soboto, ko so premagali ekipo Polzele s 
102:92 (61:41). Po prvem delu tekmovanja so mladi košarkarji Elektre' 
na drugem mestu, za vodilno ekipo Smelta Olimpije. 

Proti Polzeli so igrali: Pinter 8, Mrzel 23, Gojevič 24, Gregore, Oc-
virk, Purnat 6, Vovk 38, Goleš in Bogataj 2. 

Karate — odlični Velenjčani 
V Žalcu so se v nadaljevanju slovenske karate lige znova izkazali 

velenjski tekmovalci, ki so v tretjem, četrtem in petem kolu zanesljivo 
ugnali svoje tekmece, doslej najtežje, s tem pa so si zagotovili lepe 
možnosti, da zmagajo v slovenski ligi, se uvrstijo v II. zvezno ligo in s 
tem dosežejo svoj doslej največji, uspeh. Do konca tekmovanja sta še 
dve koli, velenjski tekmovalci pa vodijo z dvema točkoma naskoka. V 
Žalcu so premagali Olimpijo in Trbovlje s po 6:4 in Ruše z 8:2. Na-
stopili so Pejkunovič, Korpnik, Smajlovič, Vah, Miklavc in Guberi-
nič. 

torek 4. novembra. V križišču 
Tomšičeve in Jenkove ceste je 
voznik osebnega avtomobila CE 
200 997 Jože Vah zbil šestletnega 
Amala Aliča, ki je nenadoma pri-
tekel na cestišče izven prehoda 
za pešce. Pri tem je dobil otrok 
lažje telesne poškodbe. 

HUDA PROMETNA NE-
SREČA V RAVNAH 

Voznica kolesa z motorjem 
Stanislava Zaljuberšek (1932) je 
vozila 7. novembra okoli pol 
osmih po cesti v Ravnah. Nas-
proti ji !<• prihajala skupina 
otrok, proti njej pa je p^ljnl tudi 
voznik tovornjaka CE 161 562 
Franc Orešnik (1936). Voznica je 
verjetno nameravala (cesta je oz-
ka) stopiti s kolesa, pri tem pa se 
je nagnila nekoliko na levo ter 
pri tem zadela v levi prednji bok 
tovornjaka, s katerim se je ravno 
takrat srečevala. Padla je po ce-
stišču in se tako hudo telesno po-
škodovala, da je poškodbam že 
med prevozom v bolnišnico pod-
legla. 

ČELNO TRČENJE 
Na Partizanski cesti, v bližini 

gostišča Poiane sta 9. novembra 
nekaj po 22. uri čelno trčila voz-
nika osebnih avtomobilov CE 
148 729 Esad Behrič in CE 123 
325 Beno Supovec. Pri trčenju 
sta se oba voznika hudo telesno 
poškodovala. 

VLOMIL V KLET 
V noči na 4. november je ne-

znanec vlomil v klet Ivana B. Na 
Cankarjevi v Šoštanju. Odnesel 
je večjo torbo z orodjem. 

PAZITE SE NEZNAN-
KE! 

V Titovem Velenju se je spet 
pojavila neznana ženska. 4. no-
vembra okoli 11. ure je prišla v 
stanovanje Pavle Z. na Kidričevi 
cesti ter se ji-predstavila za prija-
teljico njene hčere. Nagovorila 
jo je, da ji posodi 10 tisoč dinar-
jev, s predsobe pa je odnesla še 
jutranjo haljo. Kasneje se je se-
veda izkazalo, da ni bila prijate-
ljica. Pazite se torej neznanke, 
pred nedavnim so jo zasledili na 
šoštanjskem področju, ki na ra-
zlične načine »pridobiva« denar. 

KAM NAJ PELJEM? 
— To se lahko vpraša vsak, ki se pelje po obvoznici v Pesju. Sliki 

najbolj zgovorno pričata, kako smešno izvajalci del postavljajo opo-
zorilne znake. Še dobro, da vozniki teh kažipotov ne jemljejo dobe-
sedno, sicer bi bili v dvomih, ali naj »poletijo«, ali naj.počakajo na 
podvoz, ki ga na tem mestu zanesljivo nikoli ne bo. 

(b. m.) 

TUDI CVETLICE NI-
SO VARNE 

— Da bi bili otroci vrtca in os-
novne šole Veljka Vlahoviča bolj 
varni pred avtomobili, ki so vozi-
li mimo doma učencev v smeri 
prej omenjenega objekta, je vod-
stvo doma učencev OSŠ na pod-
lagi občinskega odloka postavilo 
svetlična korita in s tem onemo-
gočilo vožnjo po tej poti. Seveda 
so se tudi odločili korita napolni-
ti z zemljo in jih posaditi s pri-
mernimi cvetlicami. Vendar so 
na veliko presenečenje hišnika 
doma Rafka Mallyja mačehice, 
ki jih je letos pomladi nasadil, 
čez noč preprosto izginile. Sedaj 

so korita prazna, kar se vidi tudi 
na posnetku. Ker cvetlice niso 
ravno poceni, o ponovnem naku-
pu ne razmišljajo, je povedal 
Rafko Mally. Upravičeno pa lah-
ko razmišljamo, da je nepridi-
prav cvetlice odnesel na grobo-
ve, saj so izginile prav pred 1. 
novembrom. (b. m.) 

Mali nogomet 

4. novoletni turnir 
Osnovna organizacija ZSMS 

Šmartno v Titovem Velenju pri-
pravlja že 4. novoletni turnir v 
malem nogometu na ograjenem 
prostoru. V prvem delu turnirja od 
29. novembra do 1. decembra bo 
nastopilo 80 moških in 10 ženskih 
ekip. Veliko ekip se je že prijavi-
lo, zato organizatorji priporočajo, 
da nove ekipe pred plačilom pri-
javnine (15.000 dinarjev ne žiro 
račun 52800-678-56671, O O 
ZSMS Šmartno Titovo Velenje) 
pokličejo popoldne na številko 
(063) 856-723. 

Osem najboljših ekip s prvega 
turnirja se bo uvrstilo v sklepni 

del, ki bo 10. in 11. januarja 1987. 
Tem ekipam se bo priključilo še 
osem prvoligaških ekip iz Jugo-
slavije, Madžarske, Italije in Av-
strije. Vseh 16 ekip bo razdeljenih 
v štiri skupine, kjer bodo ekipe 
igrale vsaka z vsako, prvouvrščene 
pa se bodo pomerile v pol finalu in 
finalu, ki ga bo prenašala tudi 
ljubljanska televizija. Povejmo še 
to, da bo 28. novembra v Rdeči 
dvorani tekma v malem nogometu 
med ekipama jugoslovanskih 
športnih novinarjev in vodilnih de-
lavcev iz delovnih in družbeno-po-
litičnih organizacij velenjske obči-
ne. 

Sklenjena liga mladih za 
pokal Našega časa 

Komisija za ligo mladih pri občinski konferenci ZSMS Velenje je 
tudi letos pripravila tekmovanje v malem nogometu med ekipami kra-
jevnih skupnosti. Sodelovalo je 24 ekip v prvi in drugi ligi. Ravne so z 
zmago ponovile lanski uspeh, za njimi pa so se uvrstili Desni breg I, 
Šmartno I, Desni breg II, Topolšica, Podkraj, Skorno Florjan I in Ga-
berke. Iz lige sta izpadli ekipi Šoštanja in Gaberk II, ki jih bosta pri-
hodnje leto v prvi ligi nadomestili ekipi Šentilja in Cirkovc. Letos so 
prvič uvedli tudi pokalno tekmovanje za prehodni pokal Našega časa, 
ki ga je prav tako osvojila ekipa Raven. 
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Petek, 14. novembra na Radiu Velenje 

naslov 

1. GERONIMOS CADILLAC 
2. TAKE MY BREATH 
3. HEARTBREAK HOTEL 
4. TRUE BLUE 
5. MONTEGO BAY 
6. ŠPIRIT IN THE SKY 
7. I FEEL GOOD 

Izvajalec 

Modern Talking 
Berlin 
C. C. Catch 
Madona 
Amazullu 
Doctor and the Medies 
Saphir 

Na« predlog za vstop na lestvico: 

1". SOLO POR TI 

2. MONA LISA 

Peter Kent in Luisa Ferna 
dez 

Moderna Talking 

Moj predlog . 

Moj naslov .. 


